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                                Z á p i s 
z 6. zasedání Zastupitelstva Libereckého 

kraje konaného dne 24. 6. 2014 
 

 

Přítomno: 40 členů zastupitelstva kraje (dle přiložené listiny) 

 

Omluveni:  PhDr. Jaromír Baxa, Mgr. Jaromír Dvořák, Ing. Burešová, Ing Petr 

Beitl, MUDr. Vladimír Šámal (pozdější příchod), 

 

Ověřovatelé zápisu: Mg. Romana Žatecká, Ing. Miloš Tita 
 

Zapisovatelka: Bc. Lucie Hložková 

 

 

1. Zahájení zasedání, informace o schválení zápisu z 5. zasedání Zastupitelstva 

Libereckého kraje, konaného dne 3. 6. 2014, určení zapisovatelky 

Martin Půta, hejtman, zahájil zasedání zastupitelstva kraje ve 14,05 hodin. Uvítal všechny 

přítomné na 6. zasedání Zastupitelstva Libereckého kraje v roce 2014. Konstatoval,  

že je přítomno 40 zastupitelů a zastupitelstvo je tak usnášeníschopné. Zapisovatelkou určil  

Bc. Lucii Hložkovou.  

 

Martin Půta upozornil všechny přítomné, že z průběhu zasedání Zastupitelstva Libereckého 

kraje bude pro účely vyhotovení zápisu pořízen audio-video záznam, který bude  

po anonymizaci osobních údajů uveřejněn na webových stránkách Libereckého kraje.  

Požádal přítomné, aby si během průběhu zasedání ZK nespouštěli na svých přenosných 

zařízeních přímý přenos z webových stránek LK.  

 

Martin Půta se dotázal, zda byl ověřen zápis ze 5. zasedání zastupitelstva kraje, konaného dne 

3. 6. 2014 (ověřovali Ing. Jaroslav Podzimek, Vladimír Stříbrný.) a zda k němu má někdo 

připomínky. Zápis byl ověřen, žádné připomínky k němu nebyly vzneseny. Zápis je tímto 

schválen. 

 

 

2. Volba ověřovatelů 

Předkladatel: Martin Půta 

- Navrhl, aby zápis ověřili Ing. Miloš Tita a Lena Mlejnková. Z důvodu nepřítomnosti 

Leny Mlejnkové po zasedání ZK, byla určena jako druhá ověřovatelka Mgr. Romana 

Žatecká.  

 

Diskuze: 

Do diskuze se nikdo nepřihlásil.  

 

Hlasování o návrhu usnesení: 

USNESENÍ č. 210/14/ZK 

Volba ověřovatelů 

Zastupitelstvo kraje po projednání 

v o l í  
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ověřovateli ze 6. jednání Zastupitelstva Libereckého kraje v roce 2014 

-  Mgr. Romana Žatecká (ČSSD) 

-  Ing. Miloš Tita (KSČM) 
 

HLASOVÁNÍ Č.:  1 PRO: 40 PROTI:  0 ZDRŽEL SE:  0 VÝSLEDEK: byl přijat 

 

3. Volba návrhové komise 

Předkladatel: Martin Půta 

 

Diskuze:  

Do diskuze se nikdo nepřihlásil. 

 

Hlasování o návrhu usnesení: 

USNESENÍ č. 211/14/ZK 

Volba návrhové komise 

Zastupitelstvo kraje po projednání 

v o l í  

návrhovou komisi ve složení: 

-  Ing. Michael Canov (SLK) - předseda návrhové komise 

-  PhDr. Miroslav Hudec (ZpLK) 

-  František Chot (KSČM) 

-  RNDr. Vít Příkaský (ČSSD) 

-  Ing. Tomáš Sláma (ODS) 
 

HLASOVÁNÍ Č.:  2 PRO: 38 PROTI:  0 ZDRŽEL SE:  2 VÝSLEDEK: byl přijat 

 

4. Volba volební komise  

Předkladatel: Martin Půta 

 

Diskuze: 

Do diskuze se nikdo nepřihlásil. 

 

Hlasování o návrhu usnesení: 

USNESENÍ č.  

Volba volební komise 

Zastupitelstvo kraje po projednání 

v o l í  

volební komisi ve složení: 

- Mgr. Stanislav Valdman (ČSSD) - předseda volební komise 

- Lena Mlejnková (SLK) 

- André Jakubička (ZpLK) 

- Jan Dvořák (KSČM) 

- Mgr. Otakar Špetlík (ODS) 
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HLASOVÁNÍ Č.:  3 PRO:  40 PROTI:  0 ZDRŽEL SE:  0 VÝSLEDEK: byl přijat 

 

5. Návrh programu 

- Martin Půta sdělil, že v uvedené dny byli zastupitelé kraje informováni e-mailem  

o programu zastupitelstva kraje na extranetu LK: 

 Dne 13. 6. 2014 obdrželi materiály pro 6. jednání zastupitelstva kraje 

konaného dne 24. 6. 2014 tak, jak je připravila rada kraje, 

 Dne 20. 6. 2014 byli vyrozuměni e-mailem o úpravě bodu č. 36 (doplněna 

důvodová zpráva). Nově zařazené body č.  

 

55.  Poskytnutí účelové neinvestiční dotace společnosti ARR - Agentura 

regionálního rozvoje, spol. s r.o. 

56.  Změna rozpočtu – rozpočtové opatření č. 151/14 – úprava kapitoly 

92304 Spolufinancování EU odboru školství, mládeže, tělovýchovy  

a sportu 

57.  Navýšení závazku spolufinancování k projektu „Transformace 

pobytového zařízení – Domov pro osoby se zdravotním postižením 

Mařenice, příspěvková organizace“ 

 Nová písemná informace 53 p) Zpráva o daňové kontrole. Vše bylo umístěno 

na extranet.  

 Navrhl bod 53 i) přesunout za bod č. 7 a bod č. 54 „Náměty a připomínky“  

na konec dnešního jednání, tj. za bod č. 57. 

 

Hlasování o nově zařazených bodů do programu 

HLASOVÁNÍ Č.:  4 PRO: 39 PROTI:  1 ZDRŽEL SE:  0 VÝSLEDEK: byl přijat 

 

Hlasování o schválení celého programu jednání 

HLASOVÁNÍ Č.:  5 PRO: 40 PROTI:  0 ZDRŽEL SE:  0 VÝSLEDEK: byl přijat 

 
 

1.  Zahájení zasedání, informace o schválení zápisu z 

5. zasedání Zastupitelstva Libereckého kraje 

konaného dne 3. 6. 2013, určení zapisovatelky 

 Martin Půta 

2.  Volba ověřovatelů  Martin Půta 

3.  Volba návrhové komise  Martin Půta 

4.  Volba volební komise  Martin Půta 

5.  Návrh programu  Martin Půta 

6.  Kontrola plnění usnesení zastupitelstva kraje  Martin Půta 

7.  Zpráva o činnosti rady kraje  Martin Půta 
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8.  Změna rozpočtu – rozpočtové opatření č. 122/14 -

rozdělení finančních prostředků dotačního 

programu odboru kancelář hejtmana „Podpora 

rozvoje požární ochrany v Libereckém kraji“ do 

jednotlivých podprogramů a Výzvy k předkládání 

žádostí o dotace z těchto podprogramů 

 Martin Půta 

9.  Strategie podpory požární ochrany v Libereckém 

kraji 2014 - 2016 s výhledem do roku 2020 – 

koncepční materiál ke způsobu financování 

 Martin Půta 

10.  Novela Jednacího řádu Zastupitelstva Libereckého 

kraje 
 Martin Půta 

11.  Řádná účetní závěrka Libereckého kraje k 31. 12. 

2013 
 Marek Pieter 

12.  Závěrečný účet Libereckého kraje za rok 2013  Marek Pieter 

13.  Změna rozpočtu – rozpočtové opatření č. 140/14 – 

zapojení přijatých dotací z fondů EU a státního 

rozpočtu na projekty předfinancované krajem do 

rozpočtu kraje kapitoly 923 03 – Spolufinancování 

EU 

 Marek Pieter 

14.  Změna rozpočtu – rozpočtové opatření č. 100/14 – 

úprava kapitoly 920 14 – kapitálové výdaje odboru 

investic a správy nemovitého majetku včetně 

stanovení výše nařízeného odvodu 

 Marek Pieter 

15.  Majetkoprávní operace – smlouva o budoucí 

smlouvě o zřízení věcného břemene: 
 Marek Pieter 

 a)  pozemek v k.ú. Raspenava   

 b)  pozemek v k.ú. Chotyně (FAMA 2014/04/067)   

 c)  pozemek v k.ú. Chotyně (FAMA 2014/04/069)   

 d)  pozemek v k.ú. Chrastava I   

 e)  pozemek v k.ú. Kryštofovo Údolí   

 f)  pozemky v k.ú. Vítkovice v Krkonoších   

16.  Majetkoprávní operace – darování nemovitých věcí 

v k.ú. Doksy u Máchova jezera (areál zámku)  

 

NEPŘEDLOŽENO 

 Marek Pieter 

    Nepředloženo 

17.  Majetkoprávní operace – předběžný záměr koupě 

areálu Výzkumného ústavu textilních strojů v k.ú. 

Liberec: 

 Marek Pieter 

 a)  předběžný záměr koupě nemovitých věcí v k.ú. 

Liberec (areál VÚTS) 

  

 b)  souhlas s kupní cenou a s dojednanými podmínkami   
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18.  Změna zřizovacích listin příspěvkových organizací 

resortu sociálních věcí 
 Petr Tulpa 

19.  Převod majetkového podílu kraje ve společnosti 

Krajský sociální podnik, s.r.o. 
 Petr Tulpa 

20.  Zahájení zadávacího řízení veřejné zakázky malého 

rozsahu „Vzdělávací kurzy pro pracovníky  

v sociálních službách“, Jedličkovým ústavem, 

příspěvkovou organizací  

 

NEPŘEDLOŽENO 

 Petr Tulpa 

    Nepředloženo 

21.  Program resortu sociálních věcí a vyhlášení výzvy 

Podprogramu č. 5.1 – Podprogram na podporu 

sociálních služeb 

 Petr Tulpa 

22.  Podprogram resortu sociálních věcí a vyhlášení 

výzvy Podprogramu č. 5.2 – Podprogram  

na podporu nízkoprahových zařízení pro děti  

a mládež 

 Petr Tulpa 

23.  Přechod financování z MPSV na kraje – Postup pro 

hodnocení žádostí o dotaci na rok 2015 pro 

poskytovatele sociálních služeb působících  

v Libereckém kraji – přílohy, z důvodu nabytí 

účinnosti § 101a zákona o sociálních službách  

č. 108/2006 Sb. k datu 1. 1. 2015 

 Petr Tulpa 

24.  Změna přílohy č. 1 Zřizovací listiny Zdravotnické 

záchranné služby Libereckého kraje, příspěvkové 

organizace 

 Zuzana Kocumová 

25.  Projekt „Moderní vozidla ZZS LK včetně 

technologického a přístrojového vybavení“ 
 Zuzana Kocumová 

26.  Delegování zástupce Libereckého kraje na jednání 

valné hromady Krajské nemocnice Liberec a. s. 
 Zuzana Kocumová 

27.  Česko - polská Hřebenovka - záměr vlajkového 

projektu 
 Hana Maierová 

28.  Změna rozpočtu – rozpočtové opatření č. 107/14 o 

poskytnutí účelové dotace na pořízení plánu 

ochrany městské památkové zóny Turnov 

 Hana Maierová 

29.  Výzvy k předkládání žádostí o dotace z Programu 

resortu životního prostředí a zemědělství, 

Podprogramů 8.1 – Podpora ekologické výchovy 

 a osvěty a 8.2 – Podpora ochrany přírody a krajiny 

 Josef Jadrný 

30.  Žádost o prominutí odvodu za porušení rozpočtové 

kázně v projektu „Přírodovědné edukativní 

programy s interaktivními workshopy“, příjemce 

iQLANDIA, o.p.s. 

 Ivana Hujerová 
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31.  Žádost o prominutí penále z odvodu za porušení 

rozpočtové kázně v projektu „Školní kariérové 

centrum“, příjemce Podještědské gymnázium, s.r.o. 

 Ivana Hujerová 

32.  Změna rozpočtu – rozpočtové opatření č. 123/14 

rozhodnutí o poskytnutí dotací z Dotačního fondu 

Libereckého kraje podprogramu 2.6 – Podpora 

místní Agendy 21 

 Ivana Hujerová 

33.  Dodatek č. 2 ke smlouvě o poskytnutí dotace  

č. OLP/389/2013 - projekt „Integrované strategie 

území místních akčních skupin působících  

v Libereckém kraji“  

 

NEPŘEDLOŽENO 

 Ivana Hujerová 

    Nepředloženo 

34.  Vymezení hospodářsky slabých a podprůměrných 

oblastí Libereckého kraje na období 2014 - 2020 
 Ivana Hujerová 

35.  Změna rozpočtu – rozpočtové opatření č. 134/14 

rozhodnutí o poskytnutí dotací z kapitoly 91702-

transfery místním akčním skupinám Libereckého 

kraje 

 Ivana Hujerová 

36.  Zrušení podprogramu 5.3  - Podprogram  

na podporu činnosti mateřských center, resortu 

sociálních věcí a vyhlášení a podmínky 

podprogramu 2.7 – Podprogram na podporu 

činnosti mateřských center v rámci Programu 

resortu hospodářského a regionálního rozvoje, 

evropských projektů a rozvoje venkova 

 Ivana Hujerová 

37.  Dotační fond Libereckého kraje – podprogram 2.1 

Program obnovy venkova – projekt „Oprava plochy 

tělocvičny a šaten při ZŠ, Skalice u České Lípy““ 

 Ivana Hujerová 

38.  Změna rozpočtu - rozpočtové opatření č. 136/14 – 

Evropské seskupení pro územní spolupráci 

NOVUM s ručením omezeným 

 Ivana Hujerová 

39.  Strategie inteligentní specializace pro Liberecký 

kraj 
 Ivana Hujerová 

40.  Žádost o prominutí penále z odvodu za porušení 

rozpočtové kázně v projektu „Rozumíme penězům 

v Libereckém kraji“, příjemce AISIS, občanské 

sdružení 

 Ivana Hujerová 

41.  Žádost o prominutí penále z odvodu za porušení 

rozpočtové kázně v projektu „Integrace dětí  

se speciálními vzdělávacími potřebami z 

mateřských škol do základního školství“, příjemce 

Základní škola Jablonec nad Nisou-Rýnovice, Pod 

Vodárnou 10, příspěvková organizace 

 Ivana Hujerová 
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42.  Žádost o prominutí odvodu za porušení rozpočtové 

kázně v projektu „Vzdělávací program pro 

pracovníky maloobchodního prodeje potravin v 

Libereckém kraji“, příjemce MAG CONSULTING, 

s.r.o. 

 Ivana Hujerová 

43.  Změna příloh č. 1 zřizovacích listin vybraných 

příspěvkových organizací resortu školství, mládeže 

a zaměstnanosti 

 Alena Losová 

 1)  Vyšší odborná škola mezinárodního obchodu  

a Obchodní akademie, Jablonec nad Nisou, Horní 

náměstí 15, příspěvková organizace 

  

 2)  Základní škola a mateřská škola logopedická, 

Liberec, příspěvková organizace 

  

 3)  Střední škola, Lomnice nad Popelkou, Antala 

Staška 213, příspěvková organizace 

  

 4)  Obchodní akademie, Hotelová škola a Střední 

odborná škola, Turnov, Zborovská 519, 

příspěvková organizace 

  

44.  Poskytnutí neinvestiční dotace z kapitoly 920 04 

pro Gymnázium Mimoň na akci „Oprava podlahy  

v tělocvičně“ 

 Alena Losová 

45.  Stanovisko k návrhu udělení čestného názvu 

Gymnáziu, Jablonec nad Nisou, Dr. Randy 

4096/13, příspěvková organizace 

 Alena Losová 

46.  Změna rozpočtu – rozpočtové opatření č. 142/14 – 

úprava kapitoly 917 04 – transfery odboru školství, 

mládeže, tělovýchovy a sportu – poskytnutí 

účelových dotací na podporu významných 

sportovních akcí 

 Zuzana Kocumová 

47.  Změna rozpočtu – rozpočtové opatření č. 144/14 – 

úprava kapitoly 917 04 – transfery odboru školství, 

mládeže, tělovýchovy a sportu – poskytnutí 

účelových dotací na činnost servisních center České 

unie sportu a České obce sokolské a na podporu 

vrcholového sportu mládeže 

 Zuzana Kocumová 

48.  Změna rozpočtu – rozpočtové opatření č. 143/14 – 

úprava kapitol 917 04 – transfery odboru školství, 

mládeže, tělovýchovy a sportu a 926 04 – dotační 

fond LK – přesun finančních prostředků do 

Dotačního fondu Libereckého kraje – Program č. 3 

– Program resortu zdravotnictví, tělovýchovy  

a sportu 

 Zuzana Kocumová 
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49.  Změna rozpočtu - rozpočtové opatření č. 125/14 – 

navýšení příjmů kraje z vratky půjčky pro KSS LK 

a navýšení výdajů v kapitole 92306 na akci „ROP 5 

- Přeložka komunikace II/592 Chrastava-III. etapa“ 

 Vladimír Mastník 

50.  Změna rozpočtu - rozpočtové opatření č. 127/14 – 

úpravy v kapitole 92306, přesun z nespecifikované 

rezervy OP doprava na jednotlivé akce 

 Vladimír Mastník 

51.  Změna rozpočtu - rozpočtové opatření č. 139/14 – 

úpravy v kapitole 92306, Cíl 3 – ČR-PL (2014 – 

2020) – přesun z nespecifikované rezervy na akci 

„Od zámku Frýdlant k zámku Czocha - PD“ 

 Vladimír Mastník 

52.  Program resortu doprava – výzva podprogramu 6.2 

– Zvýšení bezpečnosti provozu na pozemních 

komunikacích 

 Vladimír Mastník 

53.  Písemné informace  členové rady kraje dle 

předložených písemných 

informací 

 a)  Rozpočtová opatření přijatá v období od 20. 5. 2014 

do 5. 6. 2014 

 Marek Pieter 

 b)  Vyhodnocení zimní údržby silnic II. a III. třídy  

za období 2013/2014 

 Vladimír Mastník 

 c)  Zprávy o činnosti příspěvkových organizací resortu 

cestovního ruchu, památkové péče a kultury za rok 

2013 

 Hana Maierová 

 d)  Zpráva o realizaci 1. etapy odvozu odpadů  

z lokality Arnoltice (Bulovka) 

 Josef Jadrný 

 e)  Informace o zahraničních pracovních cestách členů 

Rady a Zastupitelstva LK za období 1. – 30. 4. 2014 

 Martin Půta 

 f)  Informace o stavu zaměstnanosti - 04/2014  Alena Losová 

 g)  Plnění rozpočtu kraje za období leden až květen 

2014 

 Marek Pieter 

 h)  Zpráva o činnosti příspěvkových organizací resortu 

sociálních věcí za rok 2013 

 Petr Tulpa 

 i)  Zpráva o činnosti akciové společnosti Nemocnice  

s poliklinikou Česká Lípa za rok 2013- výroční 

zpráva 

 Zuzana Kocumová 

 j)  Výroční zpráva “Zdravotní politika Libereckého 

kraje – dlouhodobý program zlepšování 

zdravotního stavu obyvatel” za rok 2013 

 Zuzana Kocumová 

 k)  Zpráva o činnosti KSS LK za rok 2013  Vladimír Mastník 

 l)  Přehled veřejných zakázek projednaných na 9. a 10. 

zasedání rady kraje a 8. mimořádném zasedání rady 

kraje 

 Marek Pieter 
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 m)  Záměr změn v segmentu školských výchovných  

a ubytovacích zařízení zřizovaných Libereckým 

krajem    

 

NEPŘEDLOŽENO 

 Alena Losová 

 n)  Postup při sestavování Základní sítě sociálních 

služeb Libereckého kraje v souladu  

se Střednědobým plánem rozvoje sociálních služeb 

Libereckého kraje (2014 - 2017) a s nabytím 

účinnosti novely zákona č. 108/2006, o sociálních 

službách, od 1. 1. 2015 

 Petr Tulpa 

 o)  Přechod financování sociálních služeb z MPSV  

na kraje z důvodu nabytí účinnosti § 101a zákona o 

sociálních službách č. 108/2006 Sb. k datu 1. 1. 

2015 – nutnost navýšení pracovních pozic odboru 

sociálních věcí od 1. 10. 2014 v souvislosti  

se zahájením hodnocení žádostí o dotace na sociální 

služby pro rok 2015 

 Petr Tulpa 

54.  Náměty a připomínky   
 
  
 

 

 

6. Kontrola plnění usnesení zastupitelstva kraje 

Předkladatel: Martin Půta 

 

 

Diskuze: 

Ing. Pešek, předseda kontrolního výboru 

 Řekl, že kontrolní výbor projednal jednotlivá usnesení z minulých zasedání a neshledal 

formální ani věcné problémy, přesto kontrolní výbor navrhuje uložit řediteli KÚ  

Mgr. René Havlíkovi, aby se bez odkladu důkladně zabýval připomínkami kontrolního 

výboru z posledního jednání ze dne 19. 6. 2014, s cílem odstranit kontrolním výborem 

nalezené nedostatky v dokumentech, které jsou vyvěšovány na veřejných stránkách LK  

a informovat o nápravném opatření kontrolní výbor na jeho zasedání v srpnu. 

 

 

Hlasování o návrhu usnesení: 

USNESENÍ č. 213/14/ZK 
Zastupitelstvo kraje po projednání 

b e r e  n a  v ě d o m í  

kontrolu plnění usnesení zastupitelstva kraje, 

s o u h l a s í  

s posunutím termínu plnění pro usnesení č. 38/14/ZK, 127/13/ZK, 

a  v y p o u š t í  

ze sledování splněná usnesení č. 63/14/ZK, 64/14/ZK, 77/14/ZK, 96/14/ZK, 116/14/ZK, 

121/14/ZK, 128/14/ZK, 130/14/ZK, 139/14/ZK, 140/14/ZK, 141/14/ZK. 142/14/ZK, 

144/14/ZK. 
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HLASOVÁNÍ Č.:  6 PRO: 40 PROTI:  0 ZDRŽEL SE:  0 VÝSLEDEK: byl přijat 

 

7. Zpráva o činnosti rady kraje 

Předkladatel: Martin Půta 

 

Diskuze:  

František Chot   

 Vyjádřil se k rozhodnutí rady kraje, která na svém zasedání 27. května rozhodla o tom, že 

se audio záznam z jednání bude uchovávat pouze do dalšího zasedání RK a poté bude 

smazán. Řekl, že to v něm vzbuzuje dojem nerovnosti mezi dvěma orgány (zastupitelstvo 

a rada kraje) a dále vyjádřil názor, že je to v rozporu s transparentností kraje. Nevidí 

důvod, proč by tyto zvukové nahrávky měly být smazány. 

 

Martin Půta   

 Odpověděl zastupiteli Chotovi, že RK nevidí důvod, proč by měly být nahrávky 

archivovány po jednání rady kraje, když je z nich pořizován písemný zápis, ve kterém je 

uvedeno také jmenovité hlasování. 

 

Hlasování o návrhu usnesení: 

USNESENÍ č. 214/14/ZK 

Zpráva o činnosti rady kraje 

Zastupitelstvo kraje po projednání 

b e r e  n a  v ě d o m í  

předloženou zprávu o činnosti rady kraje. 

 

HLASOVÁNÍ Č.:  7 PRO: 40 PROTI:  0 ZDRŽEL SE:  0 VÝSLEDEK: byl přijat 

 

8. (53 i)) Zpráva o činnosti akciové společnosti Nemocnice s poliklinikou Česká Lípa  

za rok 2013- výroční zpráva 

Předkladatelka: Zuzana Kocumová 

 

Martin Půta  

 Vyzval ředitele nemocnice Česká Lípa pana Ing. Kratochvíla, aby se dostavil 

k řečnickému pultu. 

 

Ing. Kratochvíl 

 Vyjádřil se k výroční zprávě nemocnice v České Lípě a zhodnotil práci současného 

managementu nemocnice. 

 

Diskuze: 

František Chot  

 Zeptal se Ing. Kratochvíla, jak si stojí nemocnice ve vztahu k Státnímu fondu pro životní 

prostředí, konkrétně podpis smlouvy pro dotaci. Dále pak, jak se postavila valná 

hromada k závazkům, které jsou po splatnosti. 
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Ing. Kratochvíl  

 „Dneska jsem dostal informaci, že dodatek je podepsán a je někde mezi ministerstvem  

a nemocnicí. Takže jsme posílali dotaz na ministerstvo, kdy dorazí a kdy budeme moci 

začít čerpat a byla schválena výše 90%. Druhá otázka asi není na mě“. 

 

Jan Dvořák  

 Řekl, že výbor zdravotnictví vzal tento materiál na vědomí.  

 

Mgr. Žatecká  

  „Jsem ráda, že je zde pan ředitel, nicméně moje poznámka nebude jako dotaz směřovat 

k panu řediteli, ale bude spíše adresována k valné hromadě, tedy k radě kraje. 

Nemocnice s poliklinikou vykázala za rok 2013 trojnásobně vyšší ztrátu oproti roku 

2012 a to je fakt, který nelze jen tak přejít, zvláště kvůli tomu, co se loni slibovalo, a jaký 

výsledek v té výroční zprávě dneska vidím. Jenom malý exkurz do veřejných zdrojů 

z minulosti. Ex - ekonom Českolipské nemocnice o ní těsně před jeho 

odchodem v roce 2013 predikoval, takto vysokou ztrátu jako nejhorší variantu 

s konkrétními návrhy jak jí o 10mil. ponížit. Pak se nemocnice otřásla v personálních 

základech, kraj vybral nového ředitele, obměnilo se pár lidí v řídících orgánech  

a někteří vedoucí politici začali bájit o ekonomickém zázraku, který v Českolipské 

nemocnici nastane. Citují nyní z veřejného zdroje ze zápisu z valné hromady RK loni 

v červnu. „Dřívější vedení dělalo vše pro to, aby nemocnice byla ve ztrátě. Současný 

pan ředitel přislíbil, že by do konce roku neměla být žádná ztráta, hospodaření by mělo 

být vyrovnáno díky postupným krokům, které jsou v současné době nataveny“. Slíbila 

loni valné hromadě po personálních změnách předsedkyně dozorčí rady Hana Moudrá. 

Pokud tedy dřívější vedení dělalo vše pro to, aby nemocnice byla ve ztrátě, pak prosím  

o vyjádření, co dělá stávající vedení nemocnice, protože ztráta se ztrojnásobila. 

Nicméně toto je jen řečnická otázka. Recept paní předsedkyně dozorčí rady na 

vyrovnání hospodaření asi nefunguje, zmíněné postupné kroky tedy nevím, kam vedou a 

hledala jsem ten recept ve zprávě o činnosti dozorčí rady za rok 2013, nicméně je to jen 

slabá povrchní slohovka, která nezmiňuje jedinou kontrolní dozorčí aktivitu ani žádné 

postupné kroky, které by měly vést k vyváženému hospodaření nemocnice, jak bylo 

slibované. Takže za této situace upřímně řečeno mám silnou obavu z toho, jak kraj stále 

vede nemocnici s poliklinikou v České Lípě do neznáma, navzdory pěknému kabátku, 

který jí pořídil a mám pocit, že jste pořádně zrychlili krok, protože megalomanské 

projekty a jalové politické sliby nahradily koncepci poskytované zdravotní péče v kraji  

a možná i efektivní řízení. Moje důvěra v budoucnost Českolipské nemocnice, že bude 

v dobrém technickém stavu poskytovat zdravotní péči 110tis. obyvatelům ve spádové 

oblasti, je tedy v tomto okamžiku vážně ohrožena a ptám se valné hromady nemocnice 

neboli vedení kraje, jak vyhodnotila stávající situaci, jaké konkrétní kroky učiní  

ke zlepšení stavu a ke stabilizaci Českolipské nemocnice a s jakými konkrétními cíli je 

činí a protože v posledních měsících je zde zvykem neodpovídat na některé dotazy 

některých zastupitelů, pak pouze připomínám, že dle zákona o krajích očekávám na tyto 

vznesené dotazy písemné odpovědi.“ 

 

Zuzana Kocumová  

 Uvedla, že Mgr. Žatecká se vyjádřila k minulému roku a že momentální situace 

nemocnice je jiná a řekla, že nemocnice je v současné době v kladných číslech. 

Odpovědi na otázky Mgr. Žatecké podá písemně. 

Ing. Kratochvíl  
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 Vyjádřil se k současné a plánované situaci v nemocnici v České Lípě. 

 

Mgr. Vlček  

 Řekl, že každý na Českolipsku a Liberecku dokáže posoudit stav, v jakém se nemocnice 

přebírala od minulého vedení. 

 

Ing. Tita  

 Poděkoval za informaci, že se nemocnice v České Lípě dostala do červených číslic díky 

úhradové vyhlášce, protože minulý rok, když se ptal na zasedání ZK, zda tato situace 

byla zapříčiněna také úhradovou vyhláškou, bylo mu řečeno, že nikoliv, že to bylo 

způsobeno předchozím managementem. 

 

Mgr. Kadlecová  

 Jako členka dozorčí rady se zastala současného managementu nemocnice a vnímá 

velkou snahu vedení nemocnice ke zlepšení situace a doufá, že se takto bude pokračovat 

i nadále. 

 

Jiří Loffelmann  

 „Větší úrodu demagogie jsem dlouho neslyšel jak teď před chvíli od paní Žatecké. 

Opravdu se přikláním k tomu, že už asi někde vedou volební kampaň. At si jí vedou 

v České Lípě, ale ať tu nemocnici nechají bokem. To, že paní Žatecká nečetla výroční 

zprávu, to bych mohl potvrdit, protože pokud by jí četla, tak by nemohla nikdy nic 

takového dát na papír, natož to říci na veřejnosti nebo si z toho vybrala pouze to, co se jí 

hodilo k té opravdu demagogické argumentaci. A to, že ta nemocnice nejde tak lehce  

do těch černých čísel, tak snadno, jak bychom si představovali, to mimo jiné způsobila 

sociální demokracie jako taková, svými populárními zrušenými poplatky. Takže tam  

si paní Žatecká může sama šáhnout do svědomí a já už se k tomu nebudu vyjadřovat.“ 

 

Hlasování o písemné informaci 53 i): 

HLASOVÁNÍ Č.:  8 PRO: 37 PROTI:  1 ZDRŽEL SE:  2 VÝSLEDEK: byl přijat 

 

9. (8) Změna rozpočtu – rozpočtové opatření č. 122/14 -rozdělení finančních prostředků 

dotačního programu odboru kancelář hejtmana „Podpora rozvoje požární ochrany  

v Libereckém kraji“ do jednotlivých podprogramů a Výzvy k předkládání žádostí  

o dotace z těchto podprogramů 

Předkladatel: Martin Půta 

 Představil projednávaný materiál. Přečetl úpravu usnesení. 

 

Mgr. Vladimír Richter, předseda finančního výboru 

 Finanční výbor neprojednal body č. 10, 16, 18, 20, 24, 26, 33, 34, 39, 43, 45. Ostatní 

body výbor doporučuje ke schválení. 

Diskuze: 

Do diskuze se nikdo nepřihlásil. 

 

Hlasování o návrhu usnesení: 

USNESENÍ č. 215/14/ZK 

Změna rozpočtu – rozpočtové opatření č. 122/14 -rozdělení finančních prostředků 

dotačního programu odboru kancelář hejtmana „Podpora rozvoje požární ochrany  
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v Libereckém kraji“ do jednotlivých podprogramů a Výzvy k předkládání žádostí  

o dotace z těchto podprogramů 

Zastupitelstvo kraje po projednání 

s c h v a l u j e  

1. změnu rozpočtu – rozpočtové opatření č. 122/14 rozdělení finančních prostředků 

Dotačního programu odboru kancelář hejtmana – „Podpora rozvoje požární ochrany  

v Libereckém kraji“ - do podprogramu č. 1.1. „Podpora jednotek požární ochrany obcí 

Libereckého kraje“ 5.100.000 Kč a do podprogramu č. 1.2. „Podpora Sdružení hasičů 

Čech, Moravy a Slezska Libereckého kraje“ 900.000 Kč, 

2. vyhlášení a podmínky Výzvy k předkládání žádostí o dotaci z Programu resortu kancelář 

hejtmana, podprogramu č. 1.1. Podpora jednotek požární ochrany obcí Libereckého 

kraje, a to maximálně do výše výdajového limitu podprogramu, včetně nerozdělených 

prostředků z roku 2013, 

3. vyhlášení a podmínky Výzvy k předkládání žádostí o dotaci z Programu resortu kancelář 

hejtmana, podprogramu č. 1.2. Podpora Sdružení hasičů Čech, Moravy a Slezska 

Libereckého kraje, a to maximálně do výše výdajového limitu podprogramu, včetně 

nerozdělených prostředků z roku 2013. 

 

HLASOVÁNÍ Č.:  9 PRO: 39 PROTI:  0 ZDRŽEL SE:  0 VÝSLEDEK: byl přijat 

Nehlasoval 1 člen zastupitelstva kraje  

 

10. (9.) Strategie podpory požární ochrany v Libereckém kraji 2014 - 2016 s výhledem 

do roku 2020 – koncepční materiál ke způsobu financování  

Předkladatel: Martin Půta 

 Představil projednávaný materiál. 

 

Diskuze: 

Ing. Tita  

 Řekl, že materiál ho příjemně překvapil a souhlasí se vším, co obsahuje, ale je zaměřena 

především na věcné prostředky, schází mu vyčleněné finance na záležitosti další 

výchovy a cvičení členů jednotky dobrovolných hasičů, zeptal se, co se myslí jednotnou 

úrovní technického nařízení. 

 

Martin Půta  

 Předal slovo panu plk. Lebedovi. 

 

Plk. Lebeda  

 „Podpora odborné přípravy jednotek sboru dobrovolných hasičů obcí je zabezpečována 

prostřednictvím neinvestiční dotace, která je rozdělována prostřednictvím Krajského 

úřadu LK. Zde jsou refundovány mzdy a ostatní náklady, které jsou spojeny s účastí na 

této odborné přípravě a jsou v tom zahrnuta i taktická prověřovací cvičení jednotek 

požární ochrany, včetně jejich zapojení do cvičení složek IZS. K druhé otázce, jednotná 

úroveň technického vybavení je v kostce stanovena v nařízení LK č. II, kterým se určuje 

plošné zabezpečení úrovně LK jednotkami požární ochrany, kde jsou specifikována 

vybraná technická zařízení, která tyto jednotky mají mít. To je základní úroveň. My jsme 

s naší koncepcí šli ještě o krok dále, kde jsme specifikovali další potřeby, které v rámci 
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kraje považujeme za nutné realizovat a zde si můžeme stanovit, jakou úroveň chceme 

mít.“ 

 

Mgr. Richter    

 Poznamenal, že se postupně přijímají různé strategie a je tedy dobré mít na paměti,  

aby nedošlo k tomu, že ta poslední strategie, která bude mluvit o finančních 

prostředcích, na ní již nedojde z důvodu odčerpání prostředků na jiné věci. Zvažovat 

jaké prostředky budou takto alokovány v dalších letech, aby to bylo vůbec možné. 

 

Martin Půta  

 Souhlasil s Mgr. Richterem a uvedl, že rozpočtový výhled je prvním krokem k tomu, 

aby finanční prostředky potom byly v rozpočtech jednotlivých let. 

 

Hlasování o návrhu usnesení: 

USNESENÍ č. 216/14/ZK 

Strategie podpory požární ochrany v Libereckém kraji 2014 - 2016 s výhledem do roku 

2020 – koncepční materiál ke způsobu financování 

Zastupitelstvo kraje po projednání 

s c h v a l u j e  

1. Strategii podpory požární ochrany v Libereckém kraji 2014 - 2016 s výhledem do roku 

2020 – koncepční materiál ke způsobu financování, 

2. Vyčlenění finančních prostředků na aktivity uvedené ve Strategii podpory požární 

ochrany v Libereckém kraji 2014 - 2016 s výhledem do roku 2020, kterou se navrhuje  

v letech 2015 a 2016, s výhledem do roku 2020, vyčlenit do rozpočtu Dotačního fondu 

Libereckého kraje, do programu č. 1. Podpora požární ochrany v Libereckém kraji, 15 

mil. Kč v každém roce, 

3. Navrženou Koncepci podpory vybraných projektů v rámci čerpání dotačního fondu 

Libereckého kraje, programu č. 1. Podpora požární ochrany v Libereckém kraji, 

podprogramu č. 1.1. Podpora jednotek požární ochrany obcí Libereckého kraje 

a  u k l á d á  

Martinu Půtovi, hejtmanovi Libereckého kraje, zajistit informování veřejnosti o přijatém 

strategickém dokumentu. 

Termín: 30. 07. 2014 

HLASOVÁNÍ Č.:  10 PRO: 39 PROTI:  0 ZDRŽEL SE:  0 VÝSLEDEK: byl přijat 

 

11. (10.) Novela Jednacího řádu Zastupitelstva Libereckého kraje 

Předkladatel: Martin Půta 

 Představil projednávaný materiál. Přečetl úpravu jednacího řádu. 

 

Diskuze 

Ing. Pešek  

 Zmínil své připomínky, které předložil písemně na jednání předsedů klubů. 

 

Martin Půta  
Reagoval na Ing. Peška s odpovědí, která byla prokonzultována s právním odborem LK. 

Písemně bylo předáno Ing. Canovovi jako předsedovi návrhové komise. 
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Ing. Canov  

 Jako předseda návrhové komise přečetl navržený text. 

 

Hlasování o návrhu usnesení: 

USNESENÍ č. 217/14/ZK 

Novela Jednacího řádu Zastupitelstva Libereckého kraje 

Zastupitelstvo kraje po projednání 

r u š í  

jednací řád Zastupitelstva Libereckého kraje, schválený usnesením zastupitelstva ze dne 26. 

2. 2013 č. 40/13/ZK, s účinností k 31. 7. 2014, 

s c h v a l u j e  

nové znění jednacího řádu Zastupitelstva Libereckého kraje s účinností od 1. 8. 2014 

a  u k l á d á  

Martinu Půtovi, hejtmanovi Libereckého kraje, podepsat písemné vyhotovení nového znění 

Jednacího řádu Zastupitelstva Libereckého kraje. 

Termín: 31. 07. 2014 

HLASOVÁNÍ Č.:  11 PRO: 37 PROTI:  0 ZDRŽEL SE:  1 VÝSLEDEK: byl přijat 

 

12. (11.) Řádná účetní závěrka Libereckého kraje k 31. 12. 2013 

Předkladatel: Marek Pieter  

 Představil projednávaný materiál.  

 

Diskuze: 

Do diskuze se nikdo nepřihlásil. 

 

Hlasování o návrhu usnesení: 

USNESENÍ č. 218/14/ZK 

Řádná účetní závěrka Libereckého kraje k 31. 12. 2013 

Zastupitelstvo kraje po projednání 

s c h v a l u j e  

řádnou účetní závěrku Libereckého kraje k 31. 12. 2013 

a  u k l á d á  

Mgr. René Havlíkovi, řediteli krajského úřadu, předložit k podpisu hejtmanovi Libereckého 

kraje protokol o schválení/neschválení účetní závěrky. 

Termín: 15. 07. 2014 

HLASOVÁNÍ Č.:  12 PRO: 38 PROTI:  0 ZDRŽEL SE: 0 VÝSLEDEK: byl přijat 

 

13. (12.) Závěrečný účet Libereckého kraje za rok 2013 

Předkladatel: Marek Pieter 

 Představil projednávaný materiál. 

 

Diskuze: 
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Do diskuze se nikdo nepřihlásil. 

 

Hlasování o návrhu usnesení: 

USNESENÍ č. 219/14/ZK 

Závěrečný účet Libereckého kraje za rok 2013 

Zastupitelstvo kraje po projednání 

b e r e  n a  v ě d o m í  

Zprávu ministerstva financí o výsledku přezkoumání hospodaření Libereckého kraje za rok 

2013, 

s c h v a l u j e  

Závěrečný účet Libereckého kraje za rok 2013, a to bez výhrad 

a  u k l á d á  

Mgr. René Havlíkovi, řediteli krajského úřadu, umístit schválený Závěrečný účet Libereckého 

kraje za rok 2013 na webových stránkách Libereckého kraje. 

Termín: 15. 07. 2014 

HLASOVÁNÍ Č.:  13 PRO: 38 PROTI:  0 ZDRŽEL SE:  0 VÝSLEDEK: byl přijat 

 

14. (13.) Změna rozpočtu – rozpočtové opatření č. 140/14 – zapojení přijatých dotací  

z fondů EU a státního rozpočtu na projekty předfinancované krajem do rozpočtu kraje 

kapitoly 923 03 – Spolufinancování EU 

Předkladatel: Marek Pieter 

 Představil projednávaný materiál. 

 

Diskuze: 

Do diskuze se nikdo nepřihlásil. 

 

Hlasování o návrhu usnesení 

USNESENÍ č. 220/14/ZK 

Změna rozpočtu – rozpočtové opatření č. 140/14 – zapojení přijatých dotací z fondů EU 

a státního rozpočtu na projekty předfinancované krajem do rozpočtu kraje kapitoly 923 

03 – Spolufinancování EU 

Zastupitelstvo kraje po projednání 

s c h v a l u j e  

změnu rozpočtu - rozpočtové opatření č. 140/14, kterým se: 

1. Navyšují příjmy rozpočtu kraje o celkovou částku 13.432.974,55 Kč z titulu přijatých 

dotací z programu Přeshraniční spolupráce Cíl 3, Regionálního operačního programu, 

Operačního programu Nadnárodní spolupráce, Operačního programu Životního prostředí, 

Operačního programu Lidské zdroje a zaměstnanost a obdobných zdrojů, 

2. Navyšují celkové výdaje rozpočtu kraje v kapitole 923 03 - Spolufinancování EU, 

ekonomický odbor, kofinancování ROP a TOP o částku 13.432.974,55 Kč 

a  u k l á d á  

Marku Pieterovi, náměstkovi hejtmana pro resort ekonomiky, investic, správy majetku  

a informatiky, aktualizovat stávající rozpočet Libereckého kraje na rok 2014. 
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Termín: 31. 07. 2014 

HLASOVÁNÍ Č.:  14 PRO: 38 PROTI:  0 ZDRŽEL SE:  0 VÝSLEDEK: byl přijat 

 

15. (14.) Změna rozpočtu – rozpočtové opatření č. 100/14 – úprava kapitoly 920 14 – 

kapitálové výdaje odboru investic a správy nemovitého majetku včetně stanovení výše 

nařízeného odvodu 
Předkladatel: Marek Pieter 

 Představil projednávaný materiál.  

 

Diskuze: 

Do diskuze se nikdo nepřihlásil. 

 

Hlasování o návrhu usnesení: 

USNESENÍ č. 221/14/ZK 

Změna rozpočtu – rozpočtové opatření č. 100/14 – úprava kapitoly 920 14 – kapitálové 

výdaje odboru investic a správy nemovitého majetku včetně stanovení výše nařízeného 

odvodu 

Zastupitelstvo kraje po projednání 

s c h v a l u j e  

změnu rozpočtu – rozpočtové opatření č. 100/14, kterým se: 

1) Navyšují příjmy rozpočtu kraje na rok 2014 z titulu nařízeného odvodu finančních 

prostředků z investičního fondu Vyšší odborné školy mezinárodního obchodu a Obchodní 

akademie (dále jen VOŠMO a OA), příspěvkové organizace, Horní náměstí 1200/15, 

Jablonec nad Nisou, IČ 60252511 ve výši 39.976,- Kč na finanční pokrytí investiční akce 

„Zastřešení a úprava vstupu do objektu VOŠMO a OA Jablonec nad Nisou“ , 

2) Navyšují výdaje rozpočtu kraje v kapitole 920 14 – Kapitálové výdaje odboru investic  

a správy nemovitého majetku o částku 39.976,- Kč 

a  u k l á d á  

Marku Pieterovi, náměstkovi hejtmana pro resort ekonomiky, investic, správy majetku  

a informatiky, aktualizovat stávající rozpočet Libereckého kraje na rok 2014. 

Termín: 30. 06. 2014 

HLASOVÁNÍ Č.:  15 PRO: 38 PROTI:  0 ZDRŽEL SE:  0 VÝSLEDEK: byl přijat 

 

16. (15.) Majetkoprávní operace – smlouva o budoucí smlouvě o zřízení věcného 

břemene: 

a) pozemek v k.ú. Raspenava 

b) pozemek v k.ú. Chotyně (FAMA 2014/04/067) 

c) pozemek v k.ú. Chotyně (FAMA 2014/04/069) 

d) pozemek v k.ú. Chrastava I 

e) pozemek v k.ú. Kryštofovo Údolí 

f) pozemky v k.ú. Vítkovice v Krkonoších 

Předkladatel: Marek Pieter 

 Představil projednávaný materiál. 

 

Diskuze: 
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Do diskuze se nikdo nepřihlásil. 

 

Hlasování o návrhu usnesení: 

USNESENÍ č. 222/14/ZK 

Majetkoprávní operace – smlouva o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene: 

a)       pozemek v k.ú. Raspenava 

b)       pozemek v k.ú. Chotyně (FAMA 2014/04/067) 

c)       pozemek v k.ú. Chotyně (FAMA 2014/04/069) 

d)       pozemek v k.ú. Chrastava I 

e)       pozemek v k.ú. Kryštofovo Údolí 

f)       pozemky v k.ú. Vítkovice v Krkonoších 

Zastupitelstvo kraje po projednání 

s c h v a l u j e  

1) zřízení budoucí služebnosti k p.p.č. 690/1 v k.ú. Raspenava, obec Raspenava, vedeném 

na LV č. 173 u Katastrálního úřadu pro Liberecký kraj, Katastrální pracoviště Frýdlant. 

Budoucí povinný Povodí Labe, státní podnik, Víta Nejedlého 951/8, 50003 Hradec 

Králové; budoucí oprávněný Liberecký kraj. Jedná se o havárii propustku. Úplata  

za zřízení služebnosti byla dohodnuta ve výši 35 Kč/m2 – dle skutečného zásahu  

do pozemku, na základě geometrického plánu, minimálně ve výši 1.000 Kč plus DPH  

v platné výši, 

2) zřízení budoucí služebnosti k p.p.č. 1133/2 v k.ú. Chotyně, obec Chotyně, vedeném  

na LV č. 89 u Katastrálního úřadu pro Liberecký kraj, Katastrální pracoviště Liberec. 

Budoucí povinný Povodí Labe, státní podnik, Víta Nejedlého 951/8, 50003 Hradec 

Králové; budoucí oprávněný Liberecký kraj. Jedná se o havárii mostu – oprava  

po povodních 2013. Úplata za zřízení služebnosti byla dohodnuta ve výši 25 Kč/m2 – dle 

skutečného zásahu do pozemku, na základě geometrického plánu, minimálně ve výši 

1.000 Kč plus DPH v platné výši, 

3) zřízení budoucí služebnosti k p.p.č. 1129 v k.ú. Chotyně, obec Chotyně, vedeném na LV 

č. 89 u Katastrálního úřadu pro Liberecký kraj, Katastrální pracoviště Liberec. Budoucí 

povinný Povodí Labe, státní podnik, Víta Nejedlého 951/8, 50003 Hradec Králové; 

budoucí oprávněný Liberecký kraj. Jedná se o havárii opěrné zdi – oprava po povodních 

2013. Úplata za zřízení služebnosti byla dohodnuta ve výši 25 Kč/m2 – dle skutečného 

zásahu do pozemku, na základě geometrického plánu, minimálně ve výši 1.000 Kč plus 

DPH v platné výši, 

4) zřízení budoucí služebnosti k p.p.č. 1464/2 v k.ú. Chrastava I, obec Chrastava, vedeném 

na LV č. 531 u Katastrálního úřadu pro Liberecký kraj, Katastrální pracoviště Liberec. 

Budoucí povinný Povodí Labe, státní podnik, Víta Nejedlého 951/8, 50003 Hradec 

Králové; budoucí oprávněný Liberecký kraj. Jedná se o havárii opěrné zdi – oprava  

po povodních 2013. Úplata za zřízení služebnosti byla dohodnuta ve výši 50 Kč/m2 – dle 

skutečného zásahu do pozemku, na základě geometrického plánu, minimálně ve výši 

1.000 Kč plus DPH v platné výši, 

5) zřízení budoucí služebnosti k p.p.č. 1289/2 v k. ú. Kryštofovo Údolí, obec Kryštofovo 

Údolí, vedeném na LV č. 140 u Katastrálního úřadu pro Liberecký kraj, Katastrální 

pracoviště Liberec. Budoucí povinný Povodí Labe, státní podnik, Víta Nejedlého 951/8, 

50003 Hradec Králové; budoucí oprávněný Liberecký kraj. Jedná se o havárii opěrné zdi 

– oprava po povodních 2013. Úplata za zřízení služebnosti byla dohodnuta ve výši 25 

Kč/m2 – dle skutečného zásahu do pozemku, na základě geometrického plánu, 
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minimálně ve výši 1.000 Kč plus DPH v platné výši, 

6) zřízení budoucí služebnosti k p.p.č. 3063/27 v k. ú. Vítkovice v Krkonoších, obec 

Vítkovice, vedeném na LV č. 137 u Katastrálního úřadu pro Liberecký kraj, Katastrální 

pracoviště Semily. Budoucí povinný Povodí Labe, státní podnik, Víta Nejedlého 951/8, 

50003 Hradec Králové; budoucí oprávněný Liberecký kraj. Jedná se o havárii silnice. 

Úplata za zřízení služebnosti byla dohodnuta ve výši 25 Kč/m2 – dle skutečného zásahu 

do pozemku, na základě geometrického plánu, minimálně ve výši 1.000 Kč plus DPH  

v platné výši 

a  u k l á d á  

Mgr. René Havlíkovi, řediteli krajského úřadu, zajistit splnění usnesení. 

Termín: 30. 09. 2014 

HLASOVÁNÍ Č.:  16 PRO: 37 PROTI:  0 ZDRŽEL SE: 0 VÝSLEDEK: byl přijat 

Nehlasoval 1 člen zastupitelstva kraje.  

 

17. Majetkoprávní operace – předběžný záměr koupě areálu Výzkumného ústavu 

textilních strojů v k.ú. Liberec: 

a) předběžný záměr koupě nemovitých věcí v k.ú. Liberec (areál VÚTS) 

b) souhlas s kupní cenou a s dojednanými podmínkami 

Předkladatel: Marek Pieter 

 Představil projednávaný materiál.  

 

Diskuze: 

Ing. Tita  

 Poprosil hejtmana, zda by bylo možné zajistit prohlídku objektu pro zastupitele před 

konečným schválením koupě. 

 

Mgr. Kadlecová  

 Požádala o podrobnější ekonomické stanovisko k tomuto materiálu, například, z čeho  

to kraj bude financovat, zda z rozpočtu nebo například nějakým překlenovacím úvěrem. 

 

Marek Pieter   

 Řekl, že v materiálu bylo vyjádření KÚ jako jednoho z budoucích správců nemovitostí 

jako souhlasné. Řekl, že nechtějí zadlužovat LK a tudíž nepočítají s variantou úvěru  

a hledají se varianty ze stávajícího rozpočtu a jednotlivých kapitol jak se s tímto 

vypořádat. Dále pokračoval, že jistý nástin financování zde je, ale prozatím ho nechce 

zveřejnovat. 

 

Martin Půta  

 Poprosil ředitele KÚ René Havlíka, aby zajistil prohlídku zastupitelům objektu VÚTS. 

 

JUDr. Vondruška  

 Řekl, že kdyby byl kromě KÚ ještě jiný spoluvlastník, mohly by v budoucnu vzniknout 

určité problémy v rámci sousedských vztahů. 

 

Martin Půta  

 Řekl, že by chtěl, aby se lesík v blízkosti KÚ do budoucna trochu zkulturnil a nedělal 

ostudu.  
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Hlasování o návrhu usnesení: 

USNESENÍ č. 223/14/ZK 

Majetkoprávní operace – předběžný záměr koupě areálu Výzkumného ústavu textilních 

strojů v k.ú. Liberec: 

a)       předběžný záměr koupě nemovitých věcí v k.ú. Liberec (areál VÚTS) 

b)       souhlas s kupní cenou a s dojednanými podmínkami 

Zastupitelstvo kraje po projednání 

s c h v a l u j e  

a) předběžný záměr koupě areálu VÚTS: 

p.p.č. 4008/1 o výměře 3829 m2, zastavěná plocha a nádvoří, jejíž součástí je stavba   

č.p. 525, jiná stavba, v části obce Liberec IV – Perštýn 

p.p.č. 4009/1 o výměře 5958 m2, ostatní plocha, manipulační plocha,  

p.p.č. 4009/2 o výměře 344 m2, zastavěná plocha a nádvoří, jejíž součástí je stavba   

bez č.p./č.e., jiná stavba, 

p.p.č. 4012 o výměře 489 m2, ostatní plocha, manipulační plocha, 

p.p.č. 4014/4 o výměře 108 m2, zastavěná plocha a nádvoří, zbořeniště,  

p.p.č. 4016/1 o výměře 535 m2, ostatní plocha, manipulační plocha, 

p.p.č. 4016/2 o výměře 12 m2, zastavěná plocha a nádvoří, jejíž součástí je stavba   

bez č.p./č.e., jiná stavba, 

p.p.č. 4035/16 o výměře 66 m2, ostatní plocha, manipulační plocha, 

vše v katastrálním území Liberec, v obci Liberec, evidováno na listu vlastnictví č. 2667 u 

Katastrálního úřadu pro Liberecký kraj, Katastrálního pracoviště Liberec,  

 za kupní cenu ve výši 120.000.000 Kč 

(slovy: sto dvacet milionů  korun českých). 

b) s tím, že daň z nabytí nemovitých věcí bude hrazena kupujícím, energetický štítek 

nemovitých věcí (budov) zpracuje kupující. 

 

HLASOVÁNÍ Č.:  17 PRO: 37 PROTI:  0 ZDRŽEL SE:  2 VÝSLEDEK: byl přijat 

 

18. Změna zřizovacích listin příspěvkových organizací resortu sociálních věcí 

Předkladatel: Petr Tulpa 

 Představil projednávaný materiál.  

 

Diskuze: 

Mgr. Kadlecová  

 Za výbor sociálních věcí doporučila body č. 18, 19, 20, 21, 22, 23 ke schválení. 

 

Hlasování o návrhu usnesení: 

USNESENÍ č. 224/14/ZK 

Změna zřizovacích listin příspěvkových organizací resortu sociálních věcí 

Zastupitelstvo kraje po projednání 

s c h v a l u j e  

      1) změnu přílohy č. 1 ke zřizovací listině, jejímž obsahem je vymezení majetku  

ve vlastnictví Libereckého kraje, v souvislosti s nabytím pozemkové parcely  
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v katastrálním území Arnultovice u Nového Boru, který se zařízení Domov pro 

osoby se zdravotním postižením Mařenice, příspěvková organizace, předává  

k hospodaření, 

      2) úplné znění zřizovací listiny, včetně přílohy č. 1, jejímž obsahem je vymezení 

majetku ve vlastnictví Libereckého kraje, v souvislosti s dokončenou rekonstrukcí 

zázemí kuchyně, který se zařízení Jedličkův ústav, příspěvková organizace, Liberec, 

předává k hospodaření, 

      3) úplné znění zřizovací listiny, včetně přílohy č. 1, jejímž obsahem je vymezení 

majetku ve vlastnictví Libereckého kraje, v souvislosti s dokončením investiční akce 

Technicko-technologické inovace tepelného hospodářství, který se zařízení Denní  

a pobytové sociální služby, příspěvková organizace, Česká Lípa, předává  

k hospodaření, 

      4) úplné znění zřizovací listiny, včetně přílohy č. 1, jejímž obsahem je vymezení 

majetku ve vlastnictví Libereckého kraje, z důvodu sjednocení podmínek evidence 

majetku, který se zařízení Domov Sluneční dvůr, příspěvková organizace, Jestřebí, 

předává k hospodaření, 

      5) úplné znění zřizovací listiny, včetně přílohy č. 1, jejímž obsahem je vymezení 

majetku ve vlastnictví Libereckého kraje, který se zařízení Domov a Centrum 

aktivity, příspěvková organizace, Hodkovice nad Mohelkou, předává k hospodaření, 

z důvodu rozšíření okruhu doplňkové činnosti organizace 

a  u k l á d á  

Mgr. René Havlíkovi, řediteli krajského úřadu, zajistit po schválení materiálu v Zastupitelstvu 

kraje předložení zřizovacích listin příspěvkových organizací k podpisu Martinu Půtovi, 

hejtmanovi kraje. 

Termín: 31. 07. 2014 

HLASOVÁNÍ Č.:  18 PRO: 38 PROTI:  0 ZDRŽEL SE:  0 VÝSLEDEK: byl přijat 

Nehlasoval 1 člen zastupitelstva kraje.  

 

19. Převod majetkového podílu kraje ve společnosti Krajský sociální podnik, s.r.o. 
Předkladatel: Petr Tulpa 

 Představil projednávaný materiál.  

 

Diskuze: 

František Chot  

 Řekl, že tento záměr podporuje, ale upozornil na částky v materiálu, které jsou rozdílné. 

 

Petr Tulpa  

 Vysvětlil zastupiteli Chotovi „ Jde o to, že tam došlo k procesům v těch dvou letech, kde 

byly nějaké poplatky, které jsme hradili společně, to se podělilo zase tím poměrem 2/3  

za nás 1/3 společníkem. Tím pádem se ponížil vklad a tím pádem, to vyšlo na těch 130tis. 

Takže těch 10tis. je ztráta za ty dva roky, která prošla správními a různými poplatky, 

které k tomu byly.“ 

 

Ing. Tita 

 Zeptal se, zda cenová nabídka je stále platná, protože v přiloženém dopise se uvádí 

“ Naše cenová nabídka je platná do 31. 5. 2014.“ 
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Petr Tulpa  

 Odpověděl, že cenová nabídka je stále platná. 

 

Hlasování o návrhu usnesení: 

USNESENÍ č. 225/14/ZK 

Převod majetkového podílu kraje ve společnosti Krajský sociální podnik, s.r.o. 

Zastupitelstvo kraje po projednání 

s c h v a l u j e  

převod podílu Libereckého kraje ve společnosti Krajský sociální podnik, s. r. o.,  

IČ 22798501, se sídlem Liberec III., Domažlická 880/8, PSČ 460 10 na druhého společníka, 

Asociaci sociálního podnikání, IČ 22879145, se sídlem Liberec XIII-Nové Pavlovice, 

Generála Svobody 83/47, PSČ 460 01, za dohodnutou cenu 130.000,- Kč 

d e l e g u j e  

Mgr. Petra Tulpu, člena rady kraje, jako zástupce kraje ve smyslu ustanovení § 35  

odst. 2 písm. 1) zákona č. 129/2000 Sb., o krajích, na valnou hromadu společnosti Krajský 

sociální podnik, s. r. o., IČ 22798501, se sídlem Liberec III., Domažlická 880/8, PSČ 460 10 

a  u k l á d á  

Mgr. Petru Tulpovi, členu rady kraje, zastupovat Liberecký kraj na valné hromadě společnosti 

Krajský sociální podnik, s. r. o., a na valné hromadě jednat ve smyslu tohoto usnesení. 

Termín: 31. 07. 2014 

HLASOVÁNÍ Č.:  19 PRO: 37 PROTI:  0 ZDRŽEL SE:  0 VÝSLEDEK: byl přijat 

 

20. (21.) Program resortu sociálních věcí a vyhlášení výzvy Podprogramu č. 5.1 – 

Podprogram na podporu sociálních služeb  

Předkladatel: Petr Tulpa 

 Představil projednávaný materiál. Přečetl úpravu usnesení. 

Diskuze: 

Do diskuze se nikdo nepřihlásil. 

 

Hlasování o návrhu usnesení: 

USNESENÍ č. 226/14/ZK 

Program resortu sociálních věcí a vyhlášení výzvy Podprogramu č. 5.1 – Podprogram 

na podporu sociálních služeb 

Zastupitelstvo kraje po projednání 

s c h v a l u j e  

a) vyhlášení a podmínky programu a podprogramu č. 5.1 – „Podprogram na podporu 

sociálních služeb“, 

b) vyhlášení a podmínky Výzvy k předkládání žádostí o dotaci z „Programu na podporu 

sociálních věcí a služeb“, podprogramu č. 5.1 – „Podprogram na podporu sociálních služeb“, 

a to maximálně do výše alokace finančních prostředků schválených zastupitelstvem kraje 

změnou rozpočtu – rozpočtovým opatřením č.120/14 s předpokládaným objemem 

nespecifikovaných rezerv určených k rozdělení ve výši 5 500 000 Kč 

a  u k l á d á  
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Mgr. Petru Tulpovi, členu rady kraje pověřenému řízením resortu sociálních věcí, zajistit 

zveřejnění podmínek programu a podprogramu č. 5.1 – „Podprogram na podporu sociálních 

služeb“ v rámci Dotačního fondu Libereckého kraje a Výzvy podprogramu č. 5.1 – 

„Podprogram na podporu sociálních služeb“. 

Termín: 26. 06. 2014 

HLASOVÁNÍ Č.:  20 PRO: 36 PROTI:  0 ZDRŽEL SE: 0 VÝSLEDEK: byl přijat 

Nehlasoval 1 člen zastupitelstva kraje. 

 

21. (22.) Podprogram resortu sociálních věcí a vyhlášení výzvy Podprogramu č. 5.2 – 

Podprogram na podporu nízkoprahových zařízení pro děti a mládež  

Předkladatel: Petr Tulpa 

 Představil projednávaný materiál.  

 

Diskuze: 

Do diskuze se nikdo nepřihlásil. 

 

Hlasování o návrhu usnesení: 

USNESENÍ č. 227/14/ZK 

Podprogram resortu sociálních věcí a vyhlášení výzvy Podprogramu č. 5.2 – 

Podprogram na podporu nízkoprahových zařízení pro děti a mládež 

Zastupitelstvo kraje po projednání 

s c h v a l u j e  

a) vyhlášení a podmínky podprogramu č. 5.2 – „Podprogram na podporu nízkoprahových 

zařízení pro děti a mládež“, 

b) vyhlášení a podmínky Výzvy k předkládání žádostí o dotaci z „Program na podporu 

sociálních věcí a služeb“, podprogramu č. 5.2 – „Podprogram na podporu nízkoprahových 

zařízení pro děti a mládež“, a to maximálně do výše alokace finančních prostředků 

schválených zastupitelstvem kraje změnou rozpočtu – rozpočtovým opatřením č.120/14 s 

předpokládaným objemem nespecifikovaných rezerv určených k rozdělení ve výši 300 000 

Kč. 

a  u k l á d á  

Mgr. Petru Tulpovi, členu rady kraje pověřenému řízením resortu sociálních věcí, zajistit 

zveřejnění podmínek podprogramu č. 5.2 – „Podprogram na podporu nízkoprahových 

zařízení pro děti a mládež“ v rámci Dotačního fondu Libereckého kraje a Výzvy 

podprogramu č. 5.2 -„Podprogram na podporu nízkoprahových zařízení pro děti a mládež“. 

Termín: 26. 06. 2014 

HLASOVÁNÍ Č.:  21 PRO: 38 PROTI:  0 ZDRŽEL SE: 0 VÝSLEDEK: byl přijat 

 

22. (23.) Přechod financování z MPSV na kraje – Postup pro hodnocení žádostí o dotaci 

na rok 2015 pro poskytovatele sociálních služeb působících v Libereckém kraji – 

přílohy, z důvodu nabytí účinnosti § 101a zákona o sociálních službách č. 108/2006 Sb.  

k datu 1. 1. 2015 
Předkladatel: Petr Tulpa 

 Představil projednávaný materiál. 
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Diskuze: 

Mgr. Kadlecová  

 Za výbor sociálních věcí doporučila, aby se konzultovalo s poskytovateli a s obcemi  

to, jak kraj v této záležitosti postupuje. 

 

Petr Tulpa  

 Poděkoval za připomínku Mgr. Kadlecové a řekl, že budou informovat prostřednictvím 

„K21“ informací k obcím a různými semináři. 

 

Hlasování o návrhu usnesení: 

USNESENÍ č. 228/14/ZK 

Přechod financování z MPSV na kraje – Postup pro hodnocení žádostí o dotaci na rok 

2015 pro poskytovatele sociálních služeb působících v Libereckém kraji – přílohy,  

z důvodu nabytí účinnosti § 101a zákona o sociálních službách č. 108/2006 Sb. k datu 1. 

1. 2015 

Zastupitelstvo kraje po projednání 

s c h v a l u j e  

přílohy k Postupu hodnocení žádostí o vyrovnávací platbu/dotaci nebo příspěvek  

pro poskytovatele sociálních služeb působících v Libereckém kraji na rok 2015, z důvodu 

nabytí účinnosti § 101a zákona o sociálních službách č. 108/2006 Sb., k datu 1. 1. 2015. 

 

HLASOVÁNÍ Č.:  22 PRO: 39 PROTI:  0 ZDRŽEL SE: 0 VÝSLEDEK: byl přijat 

 

23. (24.) Změna přílohy č. 1 Zřizovací listiny Zdravotnické záchranné služby 

Libereckého kraje, příspěvkové organizace 
Předkladatelka: Zuzana Kocumová 

 Představila projednávaný materiál.  

 

Diskuze: 

Jan Dvořák, předseda výboru zdravotnictví 

 Výbor doporučuje body č. 24, 25, 26 ke schválení. A bod 53j) byl vzat výborem  

na vědomí. 

 

Hlasování o návrhu usnesení: 

USNESENÍ č. 229/14/ZK 

Změna přílohy č. 1 Zřizovací listiny Zdravotnické záchranné služby Libereckého kraje, 

příspěvkové organizace 

Zastupitelstvo kraje po projednání 

s c h v a l u j e  

Přílohu č. 1 zřizovací listiny Zdravotnické záchranné služby Libereckého kraje, příspěvkové 

organizace, Husova 976/37, 460 01 Liberec 1, IČ: 46744991 

a  u k l á d á  

Zuzaně Kocumové, statutární náměstkyni hejtmana, řízení resortu zdravotnictví, tělovýchovy 

a sportu, oznámit řediteli Zdravotnické záchranné služby Libereckého kraje, příspěvkové 

organizace, změnu Přílohy č. 1 zřizovací listiny. 
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Termín: 30. 07. 2014 

 

HLASOVÁNÍ Č.:  23 PRO: 39 PROTI:  0 ZDRŽEL SE: 0 VÝSLEDEK: byl přijat 

Nehlasoval 1 člen zastupitelstva kraje. 

 

24. (25.) Projekt „Moderní vozidla ZZS LK včetně technologického a přístrojového 

vybavení“ 

Předkladatelka: Zuzana Kocumová 

 Představila projednávaný materiál.  

 

Diskuze: 

Jan Dvořák  

 Řekl, že se jedná o nákup vozidel, která tři roky nikdo nenakoupil, vozidla mají najeto 

přes 400 tis. km. Došlo to tak daleko, že si LK musel půjčit vozidla ze Středočeského 

kraje. Pokračoval, že se ještě nestalo, aby si LK musel půjčovat auta z jiného kraje. 

 

Martin Půta 

 Řekl, že je to také tím, že se za ředitele pana Mackovíka nepodařilo vysoutěžit 

dodavatele, který by dodal vozidla v roce 2012 a v roce 2013. Za pana ředitele Hadače 

se nyní nepodařilo vysoutěžit vozidla, na která se daly finanční prostředky z rozpočtu 

z loňského roku. A řekl, že plně souhlasí s hodnocením stavu vozidel, která už jsou 

opravdu na hranicí. 

 

Zuzana Kocumová  

 Řekla, že deficit vozidel vznikl už za ředitele Mackovíka v roce 2012. Dále uvedla 

důvody, proč byla soutěž za ředitele Hadače nevysoutěžena, ale zrušena. Vyjádřila se k 

hodnotě sanitních vozů. 

 

Ing. Pešek  

 Navrhl doplnění usnesení u tohoto materiálu a to, aby Zuzana Kocumová předložila 

zastupitelům k rozhodnutí konečnou verzi zadání výběrového řízení na pořízení 

sanitních vozů, ještě před vyhlášením tohoto zadání. 

 

Mgr. Richter  

 Řekl, že je potřeba pamatovat na tvorbu zdrojů na obnovení vozového parku. 

 

Zuzana Kocumová  

 Řekla, že se s tímto obnovením počítá, a že se snaží toto zajistit i nasmlouváním 

průběžného dodávání vozidel. A že obnova by měla být jednou ročně a ne jednou  

za osm let. 

 

Marek Pieter  

 Vyjádřil se k veřejné zakázce a řekl, že to administruje ZZS, musí být uvedené přesné 

parametry zakázky. Popřípadě o tom lze diskutovat na zastupitelstvu ještě před 

vypsáním, pokud by v tom byly nějaké nesrovnalosti, ale změna by neměla být  

tak zásadní, aby se muselo vypsat nové výběrové řízení. Řekl, že by se kompetence 

neměla vztahovat přímo na zastupitele, protože jim to přímo nepřísluší. 
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František Chot 

 Reagoval na dodání vozidel postupně. Realizovat by se to mělo až za rok a půl roku 

životnosti vozů není postupné dodávání, takže by se s tím nemělo takto argumentovat. 

 

Zuzana Kocumová  

 K protinávrhu upozornila, že jde zde o čas, protože tato výzva je vypsaná pro všechny 

ZZS, ne všechny budou čerpat v plné výši jako ZZS LK a protože zástávbářských firem 

není mnoho, tak bude velký tlak na to, kdo bude první a kdy se začnou jednotlivé vozy 

dodávat.  

 

Martin Půta  

 Řekl, že pan Hadač, ředitel ZZS, má zadávací dokumentaci připravenou a mohl  

by ji rozeslat předsedům zastupitelských klubů do poloviny příštího týdne k nějakému 

vyjádření. 

 

Jan Dvořák 

 Řekl, že když vozy bude objednávat celá republika najednou, tak bude o auta tlačenice  

a budou se objednávat postupně, tak jak paní náměstkyně řekla, se to zvládne. 

 

Martin Půta  

 Řekl, že teď probíhá konec dotačního období a všechny kraje budou najednou 

nakupovat sanitní vozy a s tím souvisí také problémy, které mohou vzniknout 

s dodávkami vozidel, ale termín se bohužel posunout nedá. Termín by měl být II. pol. 

2015 a LK je v situaci, kdy buď nabídky LK využije, protože těžko bude někde shánět 

80mil. Kč na potřebnou obnovu techniky, nebo se nabídka nevyužije. 

 

Ing. Tita  

 Zeptal se, zda je stanoven nějaký krizový plán v případě pozdržení nebo natáhnutí  od 

ÚHOS. 

 

Martin Půta  

 Řekl, že pokud se nestihnou termíny, které budou stanoveny pro čerpání, tak se finanční 

prostředky nevyčerpají a může se stát, že se žádné sanitními vozy nenakoupí. 

 

Hlasování o návrhu usnesení: 

USNESENÍ č. 230/14/ZK 

Projekt „Moderní vozidla ZZS LK včetně technologického a přístrojového vybavení“ 

Zastupitelstvo kraje po projednání 

s c h v a l u j e  

a) závazek předpokládané výše spolufinancování projektu „Moderní vozidla ZZS LK 

včetně technologického a přístrojového vybavení“ Zdravotnickou záchrannou službou 

Libereckého kraje, p. o. do výše 12.000.000 Kč v případě, že danému projektu bude 

schválena dotace z 23. výzvy Integrovaného operačního programu, oblasti podpory 3.4 

Služby v oblasti bezpečnosti, prevence a řešení rizik, 

b) předpokládaný závazek předfinancování projektu „Moderní vozidla ZZS LK včetně 

technologického a přístrojového vybavení“ Libereckým krajem do výše 68.000.000 Kč 

a  u k l á d á  
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Zuzaně Kocumové, statutární náměstkyni hejtmana, řízení resortu zdravotnictví, tělovýchovy 

a sportu, informovat ředitele Zdravotnické záchranné služby Libereckého kraje, p. o.,  

o usnesení zastupitelstva kraje a dále informovat předsedy zastupitelských klubů  

o podmínkách veřejné zakázky na nákup vozidel ZZS LK. 

Termín: 30. 07. 2014 

HLASOVÁNÍ Č.: 24 PRO: 40 PROTI:  0 ZDRŽEL SE: 0 VÝSLEDEK: byl přijat 

 

 

25. (26.) Delegování zástupce Libereckého kraje na jednání valné hromady Krajské 

nemocnice Liberec a. s. 

Předkladatelka: Zuzana Kocumová 

 Představila projednávaný materiál.  

 

Diskuze: 

Do diskuze se nikdo nepřihlásil. 

 

Hlasování o návrhu usnesení: 

USNESENÍ č. 231/14/ZK 

Delegování zástupce Libereckého kraje na jednání valné hromady Krajské nemocnice 

Liberec a. s. 

Zastupitelstvo kraje po projednání 

b e r e  n a  v ě d o m í  

pozvánku představenstva společnosti Krajská nemocnice Liberec, a. s., IČ: 27283933,  

se sídlem Liberec I - Staré Město, Husova 10, PSČ 460 63, na valnou hromadu, která se 

svolává na den 25. 6. 2014, 

d e l e g u j e  

Bc. Zuzanu Kocumovou, statutární náměstkyni hejtmana, řízení resortu zdravotnictví, 

tělovýchovy a sportu ve smyslu ust. § 35 odst. 2 písm. l) zákona č. 129/2000 Sb., o krajích 

(krajské zřízení), jako zástupce Libereckého kraje na valnou hromadu společnosti Krajská 

nemocnice Liberec, a.s., IČ 27283933, se sídlem Liberec I - Staré Město, Husova 10, PSČ 

460 63, která se uskuteční 25. 6. 2014 

a  u k l á d á  

Bc. Zuzaně Kocumové, statutární náměstkyně hejtmana, řízení resortu zdravotnictví, 

tělovýchovy a sportu, aby na jednání valné hromady Krajské nemocnice Liberec, a. s. 

zastupovala Liberecký kraj a aby na valné hromadě hlasovala pro návrhy usnesení valné 

hromady, jak jsou uvedeny v pozvánce, a ve věci přijetí nového znění stanov, aby hlasovala 

nejprve pro protinávrh, který vyplynul z jednání rady kraje ze dne 5. 6. 2014. 

Termín: 25. 06. 2014 

 

HLASOVÁNÍ Č.:  25 PRO: 30 PROTI:  1 ZDRŽEL SE: 9 VÝSLEDEK: byl přijat 

 

26. (27.) Česko - polská Hřebenovka - záměr vlajkového projektu  

Předkladatelka: Hana Maierová 

 Představila projednávaný materiál.  
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André Jakubička, předseda výboru cestovního ruchu, památkové péče a kultury 

 Stanovisko výboru je doporučující ke schválení u bodů č. 27 a 28. 

 

Diskuze: 

Nikdo se do diskuze nepřihlásil. 

 

Hlasování o návrhu usnesení: 

USNESENÍ č. 232/14/ZK 

Česko - polská Hřebenovka - záměr vlajkového projektu 

Zastupitelstvo kraje po projednání 

s c h v a l u j e  

a) závazek předpokládané výše spolufinancování dané části projektu připadající na aktivity 

Libereckého kraje v celkové výši 375.000 Kč a jeho rozložením v letech 2015 – 2016,  

v případě, že daný projekt bude schválen jako vlajkový projekt v rámci Operačního 

programu přeshraniční spolupráce ČR – Polsko 2014-2020 

b) předpokládané předfinancování dané části projektu připadající na aktivity Libereckého 

kraje do výše 2.125.000 Kč a jeho rozložením v letech 2015 – 2016 

c) závazek předpokládaných nákladů na udržitelnost projektu po dobu 5 let od ukončení 

realizace projektu ve výši 400.000 Kč 

a  u k l á d á  

Haně Maierové, náměstkyni hejtmana, pověřené řízením resortu cestovního ruchu, 

památkové péče a kultury, zajistit vyčlenění finančních prostředků na spolufinancování 

daného projektu v rozpočtu Libereckého kraje na rok 2015 a 2016. 

Termín: 31. 12. 2014 

HLASOVÁNÍ Č.:  26 PRO: 36 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 2 VÝSLEDEK: byl přijat 

Nehlasoval 1 člen zastupitelstva kraje. 

 

27. (28.) Změna rozpočtu – rozpočtové opatření č. 107/14 o poskytnutí účelové dotace na 

pořízení plánu ochrany městské památkové zóny Turnov 
Předkladatelka: Hana Maierová 

 Představila projednávaný materiál.  

 Nahlásila možný střet zájmu u tohoto bodu 

Mgr. Špetlík, Ivan Kunetka, Ing. Sláma,  

 Nahlásili střet zájmu 

 

Diskuze: 

Do diskuze se nikdo nepřihlásil.  

 

Hlasování o návrhu usnesení: 

USNESENÍ č. 233/14/ZK 

Změna rozpočtu – rozpočtové opatření č. 107/14 o poskytnutí účelové dotace na pořízení 

plánu ochrany městské památkové zóny Turnov 

Zastupitelstvo kraje po projednání 

s c h v a l u j e  
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změnu rozpočtu – rozpočtové opatření č. 107/14, kterým se snižují výdaje v kapitole 91407 – 

Působnosti, odboru kultury, památkové péče a cestovního ruchu ve výši 100.000 Kč  

a navyšují se výdaje v kapitole 91707 – Transfery, odboru kultury, památkové péče  

a cestovního ruchu ve výši 100.000 Kč na poskytnutí účelové dotace na zpracování plánu 

ochrany památkové rezervace a památkové zóny, 

r o z h o d u j e  

o poskytnutí účelové dotace ve výši 100.000 Kč Městu Turnov, se sídlem Antonína Dvořáka 

335, 511 22 Turnov, IČ: 00276227, na zpracování plánu ochrany městské památkové zóny 

Turnov 

a  u k l á d á  

a) Marku Pieterovi, náměstku hejtmana pro resort ekonomiky, investic, správy majetku  

a informatiky, aktualizovat stávající rozpočet Libereckého kraje na rok 2014, 

Termín: 31. 07. 2014 

b) Haně Maierové, náměstkyni hejtmana, pověřené řízením resortu cestovního ruchu, 

památkové péče a kultury předložit k podpisu smlouvu č. OLP/1155/2014 o poskytnutí 

účelové dotace ve výši 100.000 Kč na zpracování plánu ochrany městské památkové 

zóny Turnov Městu Turnov. 

Termín: 31. 07. 2014 

HLASOVÁNÍ Č.:  27 PRO: 38 PROTI:  0 ZDRŽEL SE: 1 VÝSLEDEK: byl přijat 

 

28. (29.) Výzvy k předkládání žádostí o dotace z Programu resortu životního prostředí  

a zemědělství, Podprogramů 8.1 – Podpora ekologické výchovy a osvěty a 8.2 – Podpora 

ochrany přírody a krajiny 

Předkladatel: Josef Jadrný 

 Představila projednávaný materiál. Citoval úpravu materiálu po projednání. 

 

Vladimír Stříbrný, předseda výboru životního prostředí a zemědělství  

 Výboru doporučuje tento materiál ke schválení. 

 

Diskuze: 

Do diskuze se nikdo nepřihlásil. 

 

Hlasování o návrhu usnesení: 

USNESENÍ č. 234/14/ZK 

Výzvy k předkládání žádostí o dotace z Programu resortu životního prostředí  

a zemědělství, Podprogramů 8.1 – Podpora ekologické výchovy a osvěty a 8.2 – Podpora 

ochrany přírody a krajiny 

Zastupitelstvo kraje po projednání 

s c h v a l u j e  

podmínky a vyhlášení Výzev k předkládání žádostí o dotace z Programu resortu životního 

prostředí a zemědělství: 

1) Podprogramu 8.1 – Podpora ekologické výchovy a osvěty s objemem nespecifikovaných 

rezerv určených k rozdělení ve výši 1.500.000 Kč, 

2) Podprogramu 8.2 – Podpora ochrany přírody a krajiny s objemem nespecifikovaných 

rezerv určených k rozdělení ve výši 1.500.000 Kč 
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a  u k l á d á  

Josefu Jadrnému, náměstkovi hejtmana pověřenému řízením resortu životního prostředí  

a zemědělství, zajistit zveřejnění Výzev k předkládání žádostí o dotace z Programu resortu 

životního prostředí a zemědělství, Podprogramů 8.1 – Podpora ekologické výchovy a osvěty 

 a 8.2 – Podpora ochrany přírody a krajiny. 

Termín: 15. 08. 2014 

HLASOVÁNÍ Č.: 28 PRO: 40 PROTI:  0 ZDRŽEL SE: 0 VÝSLEDEK: byl přijat 

 

 

29. (30.) Žádost o prominutí odvodu za porušení rozpočtové kázně v projektu 

„Přírodovědné edukativní programy s interaktivními workshopy“, příjemce 

iQLANDIA, o.p.s. 
Předkladatelka:  Ivana Hujerová 

 Provedla předloženým materiálem. 

 

RNDr. Přikaský, místopředseda výboru hospodářského a regionálního rozvoje 

 Výbor doporučuje ke schválení body č. 30 - 42 a 55. U bodu č. 57 nebylo přijato 

stanovisko. 

 

Diskuze: 

Marek Pieter  

 Nahlásil střet zájmu. 

 

Hlasování o návrhu usnesení: 

USNESENÍ č. 235/14/ZK 

Žádost o prominutí odvodu za porušení rozpočtové kázně v projektu „Přírodovědné 

edukativní programy s interaktivními workshopy“, příjemce iQLANDIA, o.p.s. 

Zastupitelstvo kraje po projednání 

p o v o l u j e  

prominutí odvodu uloženého z důvodu porušení rozpočtové kázně v projektu „Přírodovědné 

edukativní programy s interaktivními workshopy“, příjemce iQLANDIA, o.p.s., IČ: 

25444565 ve výši 101.332,44 Kč, tj. 80,22%  z celkové výše vyměřeného odvodu 

a  u k l á d á  

Mgr. René Havlíkovi, řediteli Krajského úřadu Libereckého kraje, zajistit další postup podle 

Organizační směrnice  OS-10/05/12, o postupu při zjištění porušení rozpočtové kázně. 

Termín: 31. 07. 2014 

HLASOVÁNÍ Č.:  29 PRO: 31 PROTI: 1 ZDRŽEL SE: 5 VÝSLEDEK: byl přijat 

Nehlasovali 2 členové zastupitelstva kraje. 

 

30. (31.) Žádost o prominutí penále z odvodu za porušení rozpočtové kázně v projektu 

„Školní kariérové centrum“, příjemce Podještědské gymnázium, s.r.o. 

Předkladatelka: Ivana Hujerová 

 Provedla předloženým materiálem. 

 

Diskuze: 
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Do diskuze se nikdo nepřihlásil. 

 

Hlasování o návrhu usnesení: 

USNESENÍ č. 236/14/ZK 

Žádost o prominutí penále z odvodu za porušení rozpočtové kázně v projektu „Školní 

kariérové centrum“, příjemce Podještědské gymnázium, s.r.o. 

Zastupitelstvo kraje po projednání 

p o v o l u j e  

prominutí penále z odvodu, uloženého z důvodu porušení rozpočtové kázně u projektu 

„Školní kariérové centrum“, příjemce Podještědské gymnázium, s.r.o., IČ: 46708812 v plné 

výši 20.484 Kč 

a  u k l á d á  

Mgr. René Havlíkovi, řediteli Krajského úřadu Libereckého kraje, zajistit další postup podle 

Organizační směrnice  OS-10/05/12, o postupu při zjištění porušení rozpočtové kázně. 

Termín: 31. 07. 2014 

 

HLASOVÁNÍ Č.:  30 PRO: 38 PROTI:  0 ZDRŽEL SE: 1 VÝSLEDEK: byl přijat 

 

31. (32.) Změna rozpočtu – rozpočtové opatření č. 123/14 rozhodnutí o poskytnutí dotací 

z Dotačního fondu Libereckého kraje podprogramu 2.6 – Podpora místní Agendy 21 

Předkladatelka: Ivana Hujerová 

 Představila projednávaný materiál.  

 

Diskuze: 

Mgr. Richter  

 Nahlásil možný střet zájmu. 

 

Hlasování o návrhu usnesení: 

USNESENÍ č. 237/14/ZK 

Změna rozpočtu – rozpočtové opatření č. 123/14 rozhodnutí o poskytnutí dotací  

z Dotačního fondu Libereckého kraje podprogramu 2.6 – Podpora místní Agendy 21 

Zastupitelstvo kraje po projednání 

s c h v a l u j e  

změnu rozpočtu – rozpočtové opatření č. 123/14, kterým se upravují ukazatele v kapitole 926 

02 Dotační fond, v úhrnné výši 143.840 Kč a to snížením nespecifikovaných rezerv Programu 

resortu hospodářského a regionálního rozvoje, evropských projektů a rozvoje venkova, 

podprogramu 2.6 Podpora místní Agendy 21 – uplatňování principů udržitelného rozvoje  

na místní a regionální úrovni a navýšením ukazatelů jednotlivých projektů, bez dopadu  

na celkový objem kapitoly, 

r o z h o d u j e  

1. o poskytnutí dotací z rozpočtu Libereckého kraje v rámci Dotačního fondu Libereckého 

kraje, Programu resortu hospodářského a regionálního rozvoje, evropských projektů  

a rozvoje venkova, podprogramu 2.6 Podpora místní Agendy 21 – uplatňování principů 

udržitelného rozvoje na místní a regionální úrovni v úhrnné výši 143.840 Kč níže 

uvedeným subjektům: 
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Název příjemce 

 

IČ: 

 

Název projektu 

Dotace 

v maximální 

výši Kč 

Statutární město 

Jablonec nad Nisou 
262340 

Prezentace Plánu ochrany 

Městské památkové zóny 

Jablonec nad Nisou 

19.000,- 

Město Jilemnice 275808 
Zajištění osvětové kampaně 

k udržitelnému rozvoji - 

Evropský týden mobility 

20.250,- 

Občanské sdružení 

Malé Polsko 
01418050 

„Zapojení veřejnosti do tvorby 

plánu udržitelného rozvoje 

v příhraničním regionu 

Tanvaldsko“ a neb Pojďte do 

toho s námi! 

30.450,- 

Mateřská škola 

Paceřice, příspěvková 

organizace 

70981183 

Den Země v Paceřicích 

17.500,- 

Město Turnov 276227 Setkávání s veřejností 25.000,- 

Základní škola, 

Liberec, Lesní 575/12, 

příspěvková 

organizace 

46744924 

Kvalita Žákovského 

parlamentu na ZŠ Lesní, 

Liberec 
31.640,- 

 

2. o vyřazení následujícího projektu, který nesplnil formální náležitosti: 

 

P.č

. 

 

Název příjemce 

 

IČ: 

 

Název projektu 

Požadovan

á dotace 

(Kč) 

1. Obec Chuchelna 275760 
Územní studie ÚS 1 

Chuchelna 
44.000,- 

 

a  u k l á d á  

Marku Pieterovi, náměstkovi hejtmana pro resort ekonomiky, investic, správy majetku  

a informatiky, aktualizovat stávající rozpočet Libereckého kraje na rok 2014. 

Termín: 31. 07. 2014 

HLASOVÁNÍ Č.:  31 PRO: 34 PROTI:  1 ZDRŽEL SE: 3 VÝSLEDEK: byl přijat 

Nehlasoval 1 člen zastupitelstva kraje. 
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32. (34.) Vymezení hospodářsky slabých a podprůměrných oblastí Libereckého kraje  

na období 2014 - 2020  

Předkladatel: Ivana Hujerová 

 Představila projednávaný materiál.  
 

Martin Půta  

 Konstatoval, že na jednání předsedů klubů byl tento materiál projednán včetně metodiky. 

Dále se vyjádřil k dané metodice. 
 

Diskuze 

Ing. Tita  

 Řekl, že když se podívá na danou mapu v materiálu, tak hospodářsky podprůměrné 

oblasti, které v sobě obsahují i oblasti hospodářsky slabé, dnes činí 2/3 kraje. 

 

Martin Půta  

 Odpověděl, že doporučuje porovnat mapy, je to především o jednotlivých faktorech.  

Na jednání RK a jednání předsedů klubů konstatovali, že měnit metodiku v průběhu 

procesu by nebylo správné a je to tedy vyhodnocení statistických dat, která jsou 

k dispozici. 

 

Hlasování o návrhu usnesení: 

USNESENÍ č. 238/14/ZK 

Vymezení hospodářsky slabých a podprůměrných oblastí Libereckého kraje na období 

2014 - 2020 

Zastupitelstvo kraje po projednání 

s c h v a l u j e  

vymezení hospodářsky slabých a podprůměrných oblastí Libereckého kraje na období 2014-

2020. 
 

 

HLASOVÁNÍ Č.:  32 PRO: 39 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 1 VÝSLEDEK: byl přijat 

 

33. (35.) Změna rozpočtu – rozpočtové opatření č. 134/14 rozhodnutí o poskytnutí dotací 

z kapitoly 91702-transfery místním akčním skupinám Libereckého kraje 
Předkladatelka: Ivana Hujerová 

 Představila projednávaný materiál.  

 

Diskuze: 

Do diskuze se nikdo nepřihlásil. 

 

Hlasování o návrhu usnesení: 

USNESENÍ č. 239/14/ZK 

Změna rozpočtu – rozpočtové opatření č. 134/14 rozhodnutí o poskytnutí dotací  

z kapitoly 91702-transfery místním akčním skupinám Libereckého kraje 

Zastupitelstvo kraje po projednání 

s c h v a l u j e  
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změnu rozpočtu – rozpočtové opatření č. 134/14, kterým se upravují specifické ukazatele  

v kapitole 917 02 – Transfery, odbor regionálního rozvoje a evropských projektů v úhrnné 

výši 900.000 Kč a to snížením nerozepsaných rezerv - Podpora činnosti místních akčních 

skupin a navýšením ukazatelů jednotlivých projektů, bez dopadu na celkový objem kapitoly 

a  u k l á d á  

Marku Pieterovi, náměstkovi hejtmana pro resort ekonomiky, investic, správy majetku  

a informatiky, aktualizovat stávající rozpočet Libereckého kraje na rok 2014. 

Termín: 31. 07. 2014 

HLASOVÁNÍ Č.:  33 PRO: 36 PROTI:  0 ZDRŽEL SE: 2 VÝSLEDEK: byl přijat 

Nehlasoval 1 člen zastupitelstva kraje.  

 

34. (36.) Zrušení podprogramu 5.3  - Podprogram na podporu činnosti mateřských 

center, resortu sociálních věcí a vyhlášení a podmínky podprogramu 2.7 – Podprogram 

na podporu činnosti mateřských center v rámci Programu resortu hospodářského  

a regionálního rozvoje, evropských projektů a rozvoje venkova 
Předkladatelka: Ivana Hujerová 

 Představila projednávaný materiál.  

 

Diskuze: 

RNDr. Příkaský  

 Řekl, že u tohoto bodu byla debata ve výboru, kdy řada členů má pocit, že tato 

problematika je přikloněna k sociálním věcem a padl návrh, že jakmile bude předložen 

projekt tohoto programu do zastupitelstva, tak aby prošel výborem sociálních věcí. 

 

František Chot  

 Připomněl diskuzi, která dříve na zasedání ZK proběhla na téma mateřská centra. Řekl, že 

si myslí, že tento „manévr“ je pouze plnění předvolebních slibů, a že si s tím koalice neví 

rady. Dále uvedl, že tento materiál nepodpoří. 

 

Martin Půta  

 Řekl, že to bere za standardní přesun mezi rezorty, ale byl by rád, kdyby ten věcný obsah 

věci, podpora mateřských center zůstala zachována. Sám se o této fungující podpoře  

za poslední rok mohl v několika místech LK přesvědčit. 

 

Petr Tulpa  

 Doplnil, že koalice si s tímto rady ví moc dobře a mateřská centra se přesunula, protože 

v sociální oblasti se řada dotačních věcí a podmínek, které se tohoto týkají, řídí zákonem 

č. 108 a zákonná norma nevyhovuje sdružením, která jsou pod mateřskými centry. A co  

se týká projednání ve výboru sociálních věcí, tak s tím nevidí problém. 

 

Ivana Hujerová  

 Řekla, že otázky, které položil výbor, probrala s administrátorkou programu paní Ahmadi 

a s paní Kadlecovou a vše co vznesl výbor, bude naplněno. 

 

PhDr. Hudec  

 Poprosil ostatní zastupitele o schválení tohoto materiálu. 

 

Hlasování o návrhu usnesení: 
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USNESENÍ č. 240/14/ZK 

Zrušení podprogramu 5.3  - Podprogram na podporu činnosti mateřských center, 

resortu sociálních věcí a vyhlášení a podmínky podprogramu 2.7 – Podprogram na 

podporu činnosti mateřských center v rámci Programu resortu hospodářského  

a regionálního rozvoje, evropských projektů a rozvoje venkova 

Zastupitelstvo kraje po projednání 

r u š í  

podprogram č. 5.3 - Podprogram na podporu činnosti mateřských center, resortu sociálních 

věcí, vyhlášený v rámci Programu Dotačního fondu Libereckého kraje č. 5 – Program na 

podporu sociálních věcí a služeb, 

s c h v a l u j e  

1. Upravené podmínky programu Dotačního fondu Libereckého kraje – Programu č. 5 – 

Program na podporu sociálních věcí a služeb, resortu sociálních věcí z důvodu zrušení 

podprogramu 5.3 – Podprogram na podporu činnosti mateřských center a upravené 

podmínky Programu č. 2 Programu resortu hospodářského a regionálního rozvoje, 

evropských projektů a rozvoje venkova z důvodu vyhlášení podmínek nového 

Podprogramu 2.7 – Podprogram na podporu činnosti mateřských center. 

2. Vyhlášení a podmínky podprogramu 2.7 – Program na podporu činnosti mateřských 

center v rámci Programu resortu hospodářského a regionálního rozvoje, evropských 

projektů a rozvoje venkova. 

 

HLASOVÁNÍ Č.: 34  PRO: 30 PROTI:  6 ZDRŽEL SE: 4 VÝSLEDEK: byl přijat 

 

35. (37.) Dotační fond Libereckého kraje – podprogram 2.1 Program obnovy venkova – 

projekt „Oprava plochy tělocvičny a šaten při ZŠ, Skalice u České Lípy“ 

Předkladatelka: Ivana Hujerová 

 Představila projednávaný materiál.  

 

Diskuze: 

Jiří Löffelmann  

 Nahlásil střet zájmu. 

 

František Chot 

 Řekl, že podpoří tento materiál. 

 

Hlasování o návrhu usnesení.  

USNESENÍ č. 241/14/ZK 

Dotační fond Libereckého kraje – podprogram 2.1 Program obnovy venkova – projekt 

„Oprava plochy tělocvičny a šaten při ZŠ, Skalice u České Lípy““ 

Zastupitelstvo kraje po projednání 

r u š í  

část usnesení zastupitelstva kraje č. 27/14/ZK ze dne 28. 1. 2014, týkající se rozhodnutí  

o poskytnutí dotace z Dotačního fondu Libereckého kraje, podprogramu č. 2.1 – Program 

obnovy venkova obci Skalice u České Lípy, IČ 00673455 ve výši 250.000,- Kč na projekt 

„Oprava plochy tělocvičny a šaten při ZŠ, Skalice u České Lípy“, 

r o z h o d u j e  
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o poskytnutí dotace z Dotačního fondu Libereckého kraje, podprogramu č. 2.1 – Program 

obnovy venkova obci Skalice u České Lípy, IČ 00673455 ve výši 250.000,- Kč na projekt 

„Oprava střechy tělocvičny a šaten při ZŠ, Skalice u České Lípy“ 

a  u k l á d á  

Ivaně Hujerové, člence rady kraje, pověřené řízením resortu hospodářského a regionálního 

rozvoje, evropských projektů a rozvoje venkova, informovat příjemce dotace o přijatém 

usnesení. 

Termín: 31. 07. 2014 

HLASOVÁNÍ Č.:  35 PRO: 39 PROTI:  0 ZDRŽEL SE: 1 VÝSLEDEK: byl přijat 

 

36. (38.) Změna rozpočtu - rozpočtové opatření č. 136/14 – Evropské seskupení pro 

územní spolupráci NOVUM s ručením omezeným 
Předkladatelka: Ivana Hujerová 

 Představila projednávaný materiál. Přečetla úpravu usnesení. 

 

Diskuze: 

Do diskuze se nikdo nepřihlásil. 

 

Hlasování o návrhu usnesení: 

USNESENÍ č. 242/14/ZK 

Změna rozpočtu - rozpočtové opatření č. 136/14 – Evropské seskupení pro územní 

spolupráci NOVUM s ručením omezeným 

Zastupitelstvo kraje po projednání 

r o z h o d u j e  

o založení evropského seskupení pro územní spolupráci s názvem „Evropské seskupení pro 

územní spolupráci NOVUM s ručením omezeným“ a členství Libereckého kraje v tomto 

seskupení, 

s c h v a l u j e  

1) Úmluvu o zřízení Evropského seskupení pro územní spolupráci NOVUM s ručením 

omezeným a Stanovy Evropského seskupení pro územní spolupráci NOVUM s ručením 

omezeným, 

2) změnu rozpočtu – rozpočtové opatření č. 136/14, kterým se snižují výdaje v kapitole 923 

03 – Spolufinancování EU, ekonomický odbor, kofinancování ROP a TOP ve výši 

400.000 Kč a současně navyšují výdaje v kapitole 923 02 – Spolufinancování EU, odbor 

regionálního rozvoje a evropských projektů u projektu „Strategie integrované spolupráce 

česko-polského příhraničí“, číslo akce 0256210000 o částku 400.000 Kč, 

a  u k l á d á  

1) Ivaně Hujerové, člence rady kraje 

a) zajistit podání žádosti Libereckého kraje o účast v Evropském seskupení pro územní 

spolupráci NOVUM s ručením omezeným dle metodik Ministerstva pro místní rozvoj 

ČR, 

Termín: 31. 08. 2014 

b) předložit Úmluvu a Stanovy Martinu Půtovi, hejtmanovi Libereckého kraje, k podpisu, 

Termín: 31. 08. 2014 

2) Marku Pieterovi, náměstkovi hejtmana, aktualizovat stávající rozpočet Libereckého kraje 
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na rok 2014. 

Termín: 24. 07. 2014 

HLASOVÁNÍ Č.: 36 PRO: 35 PROTI:  0 ZDRŽEL SE: 3 VÝSLEDEK: byl přijat 

Nehlasovali 3 členové zastupitelstva kraje 

 

37. (39.) Strategie inteligentní specializace pro Liberecký kraj 
Předkladatelka: Ivana Hujerová 

 Představila projednávaný materiál.  

 

Mgr. Beran, výbor výchovy, vzdělávání, zaměstnanosti a sportu  

 Stanovisko výboru je doporučující ke schválení u bodů č. 39, 43, 44, 45, 46, 47, 48, 56. 

 

Diskuze:  

František Chot  

 Řekl, že pomine-li „hrozný“ název materiálu, rozumí, že je to nutná podmínka, aby 

v budoucnu bylo možné inovovat. 

 

Hlasování o návrhu usnesení: 

USNESENÍ č. 243/14/ZK 

Strategie inteligentní specializace pro Liberecký kraj 

Zastupitelstvo kraje po projednání 

s c h v a l u j e  

a) znění vize, 

b) analytickou část, 

c) identifikované znalostní domény, 

d) klíčové oblasti změn, 

e) strategické a specifické cíle návrhové části, 

f) návrh implementace 

regionální přílohy „Strategie inteligentní specializace České republiky“ pro území 

Libereckého kraje, 

b e r e  n a  v ě d o m í  

a) návrh monitorovacích indikátorů strategických a specifických cílů, které jsou uvedeny  

v návrhové části regionální přílohy „Strategie inteligentní specializace České republiky“ 

pro území Libereckého kraje, 

b) návrh typových aktivit, které jsou uvedeny v návrhové části regionální přílohy „Strategie 

inteligentní specializace České republiky“ pro území Libereckého kraje, 

c) návrh projektových námětů pro realizaci cílů regionální přílohy „Strategie inteligentní 

specializace České republiky“ na území Libereckého kraje 

a  u k l á d á  

Ivaně Hujerové, člence rady kraje pověřené řízením resortu hospodářského a regionálního 

rozvoje, evropských projektů a rozvoje venkova, zajistit implementaci „Strategie 

inteligentní specializace České republiky“ pro území Libereckého kraje. 

HLASOVÁNÍ Č.:  37 PRO: 37 PROTI:  0 ZDRŽEL SE: 2 VÝSLEDEK: byl přijat 
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Jednání vede Zuzana Kocumová 

 

 

38. (40.) Žádost o prominutí penále z odvodu za porušení rozpočtové kázně v projektu 

„Rozumíme penězům v Libereckém kraji“, příjemce AISIS, občanské sdružení  
Předkladatelka: Ivana Hujerová 

 Představila projednávaný materiál.  

 

Diskuze: 

Ivan Kunetka  

 Řekl, že všechny žádosti se týkají mylných plateb a zajímalo ho, co to vlastně znamená. 

 

Ivana Hujerová  

 Vysvětlila, že ve všech materiálech je uvedeno, co mylná platba znamená. 

 

Ing. Podzimek 

 Vyjádřil se k názvu materiálu. 

 

Hlasování o návrhu usnesení: 

USNESENÍ č. 244/14/ZK 

Žádost o prominutí penále z odvodu za porušení rozpočtové kázně v projektu 

„Rozumíme penězům v Libereckém kraji“, příjemce AISIS, občanské sdružení 

Zastupitelstvo kraje po projednání 

p o v o l u j e  

prominutí penále z odvodu uloženého z důvodu porušení rozpočtové kázně v projektu 

„Rozumíme penězům v Libereckém kraji“, příjemce AISIS, občanské sdružení, IČ:67798853 

vyměřeného platebním výměrem na penále ze dne 9. 5. 2014 s č.j. ORREP/233/2014, 

ORREP-PRK- 028/2013 ve výši 117.247 Kč 

a  u k l á d á  

Mgr. René Havlíkovi, řediteli krajského úřadu Libereckého kraje, zajistit další postup podle 

Organizační směrnice OS-10/05/12, o postupu při zjištění porušení rozpočtové kázně. 

Termín: 31. 07. 2014 

 

HLASOVÁNÍ Č.:  38 PRO: - PROTI:  - ZDRŽEL SE: - VÝSLEDEK: špatné hlasování 

 

HLASOVÁNÍ Č.:  39 PRO: - PROTI:  - ZDRŽEL SE: - VÝSLEDEK: špatné hlasování 

 

HLASOVÁNÍ Č.:  40 PRO: 25 PROTI:  3 ZDRŽEL SE: 9 VÝSLEDEK: byl přijat 

Nehlasovali 2 členové zastupitelstva kraje 

 

  

39. (41.) Žádost o prominutí penále z odvodu za porušení rozpočtové kázně v projektu 

„Integrace dětí se speciálními vzdělávacími potřebami z mateřských škol do základního 
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školství“, příjemce Základní škola Jablonec nad Nisou-Rýnovice, Pod Vodárnou 10, 

příspěvková organizace 
Předkladatelka: Ivana Hujerová 

 Představila projednávaný materiál. 

 

Diskuze: 

Do diskuze se nikdo nepřihlásil.  

 

Hlasování o návrhu usnesení: 

USNESENÍ č. 245/14/ZK 

Žádost o prominutí penále z odvodu za porušení rozpočtové kázně v projektu 

„Integrace dětí se speciálními vzdělávacími potřebami z mateřských škol do základního 

školství“, příjemce Základní škola Jablonec nad Nisou-Rýnovice, Pod Vodárnou 10, 

příspěvková organizace 

Zastupitelstvo kraje po projednání 

p o v o l u j e  

prominutí penále z odvodu uloženého z důvodu porušení rozpočtové kázně v projektu 

„Integrace dětí se speciálními vzdělávacími potřebami z mateřských škol do základního 

školství“, příjemce Základní škola Jablonec nad Nisou-Rýnovice, Pod Vodárnou 10, 

příspěvková organizace, IČ:72743352, vyměřeného platebním výměrem na penále ze dne  

12. 5. 2014 ve výši 88.819 Kč 

a  u k l á d á  

Mgr. René Havlíkovi, řediteli krajského úřadu Libereckého kraje, zajistit další postup podle 

Organizační směrnice OS-10/05/12, o postupu při zjištění porušení rozpočtové kázně. 

Termín: 31. 07. 2014 

HLASOVÁNÍ Č.: 41 PRO: 33 PROTI:  0 ZDRŽEL SE: 2 VÝSLEDEK: byl přijat 

Nehlasoval 1 člen zastupitelstva kraje 

 

40. (42.) Žádost o prominutí odvodu za porušení rozpočtové kázně v projektu 

„Vzdělávací program pro pracovníky maloobchodního prodeje potravin v Libereckém 

kraji“, příjemce MAG CONSULTING, s.r.o. 

Předkladatelka: Ivana Hujerová 

 Představila projednávaný materiál.  

 

Diskuze: 

Ing. Tita  

 Zeptal se, pokud se teď neschválí prominutí porušení rozpočtové kázně, jak to bude dále 

s prominutím penále, pokud mu bude za nevyplacené peníze nabíhat penále. 

 

Ivana Hujerová 

 Řekla, že s příjemcem dotace se uzavřela smlouva, ve které je uvedeno, jaký trest ho čeká, 

pokud udělá přestupek a už při uzavírání smlouvy ví, kolik zaplatí peněz. Dále poprosila 

pana Mgr. Ottu, aby problematiku dovysvětlil. 

 

Mgr. Otta  

 Vysvětlil problematiku týkající se penále. 

 



Zápis ze 6. zasedání Zastupitelstva Libereckého kraje konaného dne 24. 6. 2014  

Strana 40 z 56  

Ing. Tita  

 Řekl, že z toho vyplývá, že vypočítáme penále za nevyplacené peníze a řekl, že doufá,  

že na zastupitelstvu se bude projednávat „žádost o pominutí penále“. 

 

Mgr. Otta 

 Řekl, že zastupitelstvo „žádost o prominutí penále“ bude projednávat pouze v případě, 

pokud o to příjemce požádá. 

 

Hlasování o návrhu usnesení: 

USNESENÍ č. 246/14/ZK 

Žádost o prominutí odvodu za porušení rozpočtové kázně v projektu „Vzdělávací 

program pro pracovníky maloobchodního prodeje potravin v Libereckém kraji“, 

příjemce MAG CONSULTING, s.r.o. 

Zastupitelstvo kraje po projednání 

n e s c h v a l u j e  

prominutí odvodu, uloženého za porušení rozpočtové kázně u projektu „Vzdělávací program 

pro pracovníky maloobchodního prodeje potravin v Libereckém kraji“, příjemci MAG 

CONSULTING, s.r.o.,  IČ: 62586378 ve výši 296.710 Kč z důvodu uložení nižšího odvodu 

dle snížené sazby stanovené smlouvou 

a  u k l á d á  

Mgr. René Havlíkovi, řediteli Krajského úřadu Libereckého kraje, zajistit další postup podle 

Organizační směrnice  OS-10/05/12, o postupu při zjištění porušení rozpočtové kázně. 

Termín: 31. 07. 2014 

HLASOVÁNÍ Č.:  42 PRO: 36 PROTI:  0 ZDRŽEL SE: 1 VÝSLEDEK: byl přijat 

Nehlasoval 1 člen zastupitelstva kraje 

 

 

 

Zuzana Kocumová vyhlásila dvaceti pěti minutovou přestávku v 16:00 – 16:25 

 

 

41. (43.) Změna příloh č. 1 zřizovacích listin vybraných příspěvkových organizací 

resortu školství, mládeže a zaměstnanosti 

1) Vyšší odborná škola mezinárodního obchodu a Obchodní akademie, 

Jablonec nad Nisou, Horní náměstí 15, příspěvková organizace 

2)  Základní škola a mateřská škola logopedická, Liberec, příspěvková 

organizace 

3)  Střední škola, Lomnice nad Popelkou, Antala Staška 213, příspěvková 

organizace 

4)  Obchodní akademie, Hotelová škola a Střední odborná škola, Turnov, 

Zborovská 519, příspěvková organizace 

Předkladatelka: Alena Losová 

 Představila projednávaný materiál.  

 

Diskuze: 

Do diskuze se nikdo nepřihlásil.  
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Hlasování o návrhu usnesení: 

USNESENÍ č. 247/14/ZK 

Změna příloh č. 1 zřizovacích listin vybraných příspěvkových organizací resortu 

školství, mládeže a zaměstnanosti 

1)       Vyšší odborná škola mezinárodního obchodu a Obchodní akademie, Jablonec 

nad Nisou, Horní náměstí 15, příspěvková organizace 

2)       Základní škola a mateřská škola logopedická, Liberec, příspěvková organizace 

3)       Střední škola, Lomnice nad Popelkou, Antala Staška 213, příspěvková organizace 

4)       Obchodní akademie, Hotelová škola a Střední odborná škola, Turnov, Zborovská 

519, příspěvková organizace 

Zastupitelstvo kraje po projednání 

s c h v a l u j e  

přílohy č. 1 zřizovacích listin příspěvkových organizací resortu školství, mládeže  

a zaměstnanosti: 

1. Vyšší odborná škola mezinárodního obchodu a Obchodní akademie, Jablonec nad Nisou, 

Horní náměstí 15, příspěvková organizace 

2. Základní škola a mateřská škola logopedická, Liberec, příspěvková organizace 

3. Střední škola, Lomnice nad Popelkou, Antala Staška 213, příspěvková organizace 

4. Obchodní akademie, Hotelová škola a Střední odborná škola, Turnov, Zborovská 519, 

příspěvková organizace 

a  u k l á d á  

Aleně Losové, člence rady kraje, oznámit ředitelům uvedených příspěvkových organizací 

změnu příloh č. 1 zřizovacích listin. 

Termín: 30. 07. 2014 

HLASOVÁNÍ Č.:  43 PRO: 33 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 VÝSLEDEK: byl přijat 

Nehlasovali 4 členové zastupitelstva kraje 

 

 

42. (44.) Poskytnutí neinvestiční dotace z kapitoly 920 04 pro Gymnázium Mimoň  

na akci „Oprava podlahy v tělocvičně“ 
Předkladatelka: Alena Losová 

 Představila projednávaný materiál.  

 

Diskuze: 

Do diskuze se nikdo nepřihlásil.  

 

Hlasování o návrhu usnesení: 

USNESENÍ č. 248/14/ZK 

Poskytnutí neinvestiční dotace z kapitoly 920 04 pro Gymnázium Mimoň na akci 

„Oprava podlahy v tělocvičně“ 

Zastupitelstvo kraje po projednání 

r o z h o d u j e  

o  poskytnutí neinvestiční dotace ve výši 1.000.000 Kč pro Gymnázium Mimoň, Letná 263, 

příspěvkovou organizaci, se sídlem Letná 263, 471 24 Mimoň, IČ: 00828840 na akci: 

„Oprava podlahy v tělocvičně“ 
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a  u k l á d á  

Aleně Losové, člence rady kraje, pro resort školství, mládeže a zaměstnanosti, informovat  

o tomto usnesení zastupitelstva kraje ředitelku příspěvkové organizace Gymnázia Mimoň. 

Termín: 31. 08. 2014 

HLASOVÁNÍ Č.:  44 PRO: 33 PROTI:  0 ZDRŽEL SE: 0 VÝSLEDEK: byl přijat 

Nehlasovali 4 členové zastupitelstva kraje  

 

43. (45.) Stanovisko k návrhu udělení čestného názvu Gymnáziu, Jablonec nad Nisou, 

Dr. Randy 4096/13, příspěvková organizace 

Předkladatelka: Alena Losová 

Představila projednávaný materiál. 

 

Diskuze: 

Do diskuze se nikdo nepřihlásil.  

 

Hlasování o návrhu usnesení: 

USNESENÍ č. 249/14/ZK 

Stanovisko k návrhu udělení čestného názvu Gymnáziu, Jablonec nad Nisou, Dr. Randy 

4096/13, příspěvková organizace 

Zastupitelstvo kraje po projednání 

s o u h l a s í  

s návrhem na udělení čestného názvu Gymnáziu, Jablonec nad Nisou, Dr. Randy 4096/13, 

příspěvková organizace ve znění „Gymnázium Dr. Antona Randy, Jablonec nad Nisou, 

příspěvková organizace“. 

 

HLASOVÁNÍ Č.:  45 PRO: 34 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 2 VÝSLEDEK: byl přijat 

Nehlasovali 2 členové zastupitelstva kraje  

 

44. (46.) Změna rozpočtu – rozpočtové opatření č. 142/14 – úprava kapitoly 917 04 – 

transfery odboru školství, mládeže, tělovýchovy a sportu – poskytnutí účelových dotací 

na podporu významných sportovních akcí 

Předkladatelka: Zuzana Kocumová 

 Představila projednávaný materiál 

 

Ing. Boháč, předseda sportovní komise  

 Představil projednávaný materiál. 

 

Diskuze 

František Chot  

 Řekl, že „protestuje“ proti tomu, že  zastupitelstvu předkládaný materiál odůvodňuje 

předseda komise rady, i když je zároveň zastupitel.  

 

Zuzana Kocumová  

 Vysvětlila, že materiál předkládá ona osobně, ale že šlo o konsenzuální dohodu předsedy 

sportovní komise i rezortu, tak proto poprosila Ing. Boháče o představení materiálu. 
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Ing. Boháč  

 Nahlásil střet zájmu u bodů č. 46, 47, 48. 

 

František Chot  

 Upozornil na chybu v důvodové zprávě, kde je napsáno „Ukládá Radě LK“. 

 

Hlasování o návrhu usnesení: 

USNESENÍ č. 250/14/ZK 

Změna rozpočtu – rozpočtové opatření č. 142/14 – úprava kapitoly 917 04 – transfery 

odboru školství, mládeže, tělovýchovy a sportu – poskytnutí účelových dotací  

na podporu významných sportovních akcí 

Zastupitelstvo kraje po projednání 

s c h v a l u j e  

změnu rozpočtu - rozpočtové opatření č. 142/14, kterým se upravují ukazatele kapitoly 917 

04 – transfery odboru školství, mládeže, tělovýchovy a sportu v celkové výši 2.850.000 Kč 

bez dopadu na celkový objem kapitoly, 

r o z h o d u j e  

o poskytnutí účelových dotací z rozpočtu Libereckého kraje v úhrnném objemu 1.060.000 Kč 

níže uvedeným příjemcům na realizaci významných sportovních akcí celokrajského  

a mezinárodního významu ve výši: 

 Název žadatele 
Právní 

forma 
IČ 

Sídlo / adresa 

žadatele 
PSČ a město 

Název projektu / 

aktivity 
Sport 

Výše 

dotace 

Krajská 

organizace ČUS 

Libereckého 

kraje 

spolek 70927383 
Jablonecká 

18/88 

460 05 

Liberec 

Trojboj všestrannosti 

žáků 1- 5. tříd ZŠ 

Libereckého kraje 

atletika 
200.000 

Kč 

Krajská 

organizace ČUS 

Libereckého 

kraje 

spolek 70927383 
Jablonecká 

18/88 

460 05 

Liberec 

Anketa "Nejúspěšnější 

sportovci za r. 2014" 
- 

180.000 

Kč 

Český 

volejbalový svaz 
spolek 00540285 

Zátopkova 

100/2 

160 17 

Praha 6 

Kvalifikace 

Mistrovství světa ve 

volejbale mužů 

volejbal 
300.000 

Kč 

Český svaz 

mentálně 

postižených 

sportovců, o.s 

spolek 61387444 
Zátopkova 

100/2 

160 17 

Praha 6 - 

Břevnov 

ME INAS v plavání 

(osob s mentálním 

postižením) a ME v 

plavání osob s 

Downovým 

syndromem 

plavání 
300.000 

Kč 

Liberecká 

sportovní a 

tělovýchovná 

organizace o.s. 

spolek 46747818 
Jablonecká 

18/88 

460 05 

Liberec 

Sportfilm Liberec 

2014 
- 80.000 Kč 

 

a  u k l á d á  

Marku Pieterovi, náměstkovi hejtmana pro resort ekonomiky, investic, správy majetku  

a informatiky, aktualizovat stávající rozpočet Libereckého kraje na rok 2014. 

Termín: 31. 07. 2014 

HLASOVÁNÍ Č.:  46 PRO: 28 PROTI:  0 ZDRŽEL SE: 10 VÝSLEDEK: byl přijat 
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45. (47.) Změna rozpočtu – rozpočtové opatření č. 144/14 – úprava kapitoly 917 04 – 

transfery odboru školství, mládeže, tělovýchovy a sportu – poskytnutí účelových dotací 

na činnost servisních center České unie sportu a České obce sokolské a na podporu 

vrcholového sportu mládeže 

Předkladatelka: Zuzana Kocumová 

 Představila projednávaný materiál. 

 

Ing. Boháč  

 Představil projednávaný materiál. 

 

Diskuze: 

Do diskuze se nikdo nepřihlásil. 

 

Hlasování o návrhu usnesení: 

USNESENÍ č. 251/14/ZK 

Změna rozpočtu – rozpočtové opatření č. 144/14 – úprava kapitoly 917 04 – transfery 

odboru školství, mládeže, tělovýchovy a sportu – poskytnutí účelových dotací na činnost 

servisních center České unie sportu a České obce sokolské a na podporu vrcholového 

sportu mládeže 

Zastupitelstvo kraje po projednání 

s c h v a l u j e  

změnu rozpočtu - rozpočtové opatření č. 144/14, kterým se upravují ukazatele kapitoly 917 

04 – transfery odboru školství, mládeže, tělovýchovy a sportu v celkové výši 3.900.000 Kč 

bez dopadu na celkový objem kapitoly, 

r o z h o d u j e  

1. o poskytnutí účelových dotací z rozpočtu Libereckého kraje v úhrnném objemu 430.000 

Kč níže uvedeným příjemcům na činnost servisních center sportu ve výši: 

 Název žadatele 
Právní 

forma 
IČ 

Sídlo / adresa 

žadatele 

PSČ a 

město 
Název projektu / aktivity 

Výše 

dotace 

Krajská 

organizace 

České unie 

sportu 

Libereckého 

kraje 

spolek 70927383 
Jablonecká 

18/88 

460 05 

Liberec 

Zabezpečení činnosti 

Servisního centra sportu ČUS 

při Krajské organizaci ČUS 

Libereckého kraje 

300.000 

Kč 

Liberecká 

sportovní a 

tělovýchovná 

organizace, o.s. 

spolek 46747818 
Jablonecká 

88/18 

460 05 

Liberec 

Zabezpečení činnosti 

Servisního centra sportu ČUS 

při okresní organizaci ČUS - 

Liberecké sportovní a 

tělovýchovné organizaci o.s. 

130.000 

Kč 

 

2. o poskytnutí účelových dotací z rozpočtu Libereckého kraje v úhrnném objemu 

2.900.000 Kč na podporu mládeže u sportovních týmů hrajících vrcholovou soutěž  

v Libereckém kraji níže uvedeným příjemcům ve výši: 

Název žadatele 
Právní 

forma 
IČ 

Sídlo / adresa 

žadatele 

PSČ a 

město 

Název projektu / 

aktivity 
Sport 

Výše 

dotace 
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FC SLOVAN 

LIBEREC - 

mládež 

spolek 18381243 

Na 

Hradbách 

1300 

460 01 

Liberec 

Podpora činnosti 

mládežnických 

družstev FC Slovan 

Liberec 

fotbal 
800.000 

Kč 

Draci FBC 

Liberec 
spolek 27030873 

Dobiášova 

851/5 

460 06 

Liberec 6 

Podpora celoroční 

činnosti 

mládežnických týmů 

florbal 
300.000 

Kč 

TJ Bílí Tygři 

Liberec 
spolek 46744282 

Jeronýmova 

494/20 

460 07 

Liberec 

Celoroční podpora 

výchovného 

programu TJ Bílí 

Tygři Liberec 

lední 

hokej 

800.000 

Kč 

FK Jablonec, 

z.s. 
spolek 70840105 U Stadionu 5 

466 01 

Jablonec 

nad Nisou 

Podpora sportovní 

činnosti fotbalového 

klubu mládeže 

fotbal 
800.000 

Kč 

TJ VK Dukla 

Liberec 
spolek 46747001 

Jeronýmova 

522 

460 07 

Liberec 7 

Podpora 

mládežnických 

družstev VK Dukla 

Liberec 

volejbal 
200.000 

Kč 

 

a  u k l á d á  

Marku Pieterovi, náměstkovi hejtmana pro resort ekonomiky, investic, správy majetku  

a informatiky, aktualizovat stávající rozpočet Libereckého kraje na rok 2014. 

Termín: 31. 07. 2014 

HLASOVÁNÍ Č.:  47 PRO: 28 PROTI:  0 ZDRŽEL SE: 10 VÝSLEDEK: byl přijat 

 

46. (48.) Změna rozpočtu – rozpočtové opatření č. 143/14 – úprava kapitol 917 04 – 

transfery odboru školství, mládeže, tělovýchovy a sportu a 926 04 – dotační fond LK – 

přesun finančních prostředků do Dotačního fondu Libereckého kraje – Program č. 3 – 

Program resortu zdravotnictví, tělovýchovy a sportu 

Předkladatelka:  Zuzana Kocumová 

 Představila projednávaný materiál 

 

Diskuze: 

Do diskuze se nikdo nepřihlásil. 

 

Hlasování o návrhu usnesení: 

USNESENÍ č. 252/14/ZK 

Změna rozpočtu – rozpočtové opatření č. 143/14 – úprava kapitol 917 04 – transfery 

odboru školství, mládeže, tělovýchovy a sportu a 926 04 – dotační fond LK – přesun 

finančních prostředků do Dotačního fondu Libereckého kraje – Program č. 3 – Program 

resortu zdravotnictví, tělovýchovy a sportu 

Zastupitelstvo kraje po projednání 

s c h v a l u j e  

změnu rozpočtu - rozpočtové opatření č. 143/14, kterým se 

1. snižují ukazatele kapitoly 917 04 – transfery odboru školství, mládeže, tělovýchovy  

a sportu v celkové výši 5.760.000 Kč: 

      a) 04700070000 – podpora sportovních akcí ve výši 730.000 Kč, 

      b) 04700090000 – významné sportovní areály ve výši 1.000.000 Kč, 
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      c) 04700110000 – významné sportovní akce ve výši 1.230.000 Kč, 

      d) 04700120000 – Jizerská 50 ve výši 100.000 Kč, 

      e) 04700140000 – Krkonošská magistrála ve výši 100.000 Kč, 

      f) 04700170000 – podpora vrcholového sportu ve výši 2.600.000 Kč, 

2. navyšují ukazatele kapitoly 926 04 – dotační fond odboru školství, mládeže, tělovýchovy 

a sportu – nespecifikované rezervy podprogramů o částku v celkové výši 5.760.000 Kč  

z toho: 

      a) Podprogram 3.4 Údržba, provoz a nájem sportovních zařízení o částku ve výši 

2.304.000 Kč, 

      b) Podprogram 3.5 Pravidelná činnost sportovních a tělovýchovných organizací  

o částku ve výši 2.016.000 Kč, 

      c) Podprogram 3.8 Sportovní akce o částku ve výši 1.440.000 Kč 

a  u k l á d á  

Marku Pieterovi, náměstkovi hejtmana pro resort ekonomiky, investic, správy majetku  

a informatiky, aktualizovat stávající rozpočet Libereckého kraje na rok 2014. 

Termín: 31. 07. 2014 

HLASOVÁNÍ Č.:  48 PRO: 36 PROTI:  0 ZDRŽEL SE: 1 VÝSLEDEK: byl přijat 

Nehlasoval 1 člen zastupitelstva kraje  

 

47. (49.) Změna rozpočtu - rozpočtové opatření č. 125/14 – navýšení příjmů kraje  

z vratky půjčky pro KSS LK a navýšení výdajů v kapitole 92306 na akci „ROP 5 - 

Přeložka komunikace II/592 Chrastava-III. etapa“ 

Předkladatel: Vladimír Mastník 

 Představil projednávaný materiál 

 

Ivan Kunetka, předseda výboru dopravy  

 Stanovisko výboru je doporučující u bodů č. 49 – 52. 

 

Diskuze: 

Do diskuze se nikdo nepřihlásil. 

 

Hlasování o návrhu usnesení: 

USNESENÍ č. 253/14/ZK 

Změna rozpočtu - rozpočtové opatření č. 125/14 – navýšení příjmů kraje z vratky 

půjčky pro KSS LK a navýšení výdajů v kapitole 92306 na akci „ROP 5 - Přeložka 

komunikace II/592 Chrastava-III. etapa“ 

Zastupitelstvo kraje po projednání 

s c h v a l u j e  

změnu rozpočtu – rozpočtové opatření č. 125/14, kterým se: 

1) navyšují příjmy kraje o částku 21.000.000 Kč jakožto částečnou vratku od Krajské 

správy silnic Libereckého kraje, příspěvková organizace dle smlouvy č. OLP/3527/2013, 

2) navyšují výdaje o částku 21.000.000 Kč do kapitoly 92306 – Spolufinancování EU, 

odbor dopravy na akci „ROP 5 - Přeložka komunikace II/592 Chrastava-III. etapa“ 

a  u k l á d á  
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Marku Pieterovi, náměstku hejtmana pro resort ekonomiky, investic, správy majetku  

a informatiky, aktualizovat stávající rozpočet Libereckého kraje na rok 2014. 

Termín: 31. 07. 2014 

HLASOVÁNÍ Č.:  49 PRO: 37 PROTI:  0 ZDRŽEL SE: 0 VÝSLEDEK: byl přijat 

Nehlasoval 1 člen zastupitelstva kraje. 

 

48. (50.) Změna rozpočtu - rozpočtové opatření č. 127/14 – úpravy v kapitole 92306, 

přesun z nespecifikované rezervy OP doprava na jednotlivé akce 

 Předkladatel: Vladimír Mastník 

 Představil projednávaný materiál. 

 

Diskuze: 

Do diskuze se nikdo nepřihlásil. 

 

Hlasování o návrhu usnesení: 

USNESENÍ č. 254/14/ZK 

Změna rozpočtu - rozpočtové opatření č. 127/14 – úpravy v kapitole 92306, přesun  

z nespecifikované rezervy OP doprava na jednotlivé akce 

Zastupitelstvo kraje po projednání 

s c h v a l u j e  

změnu rozpočtu – rozpočtové opatření č. 127/14, kterým se: 

1) v kapitole 92306 – Spolufinancování EU, odbor dopravy u akce „OP doprava (2014 – 

2015) - rekonstrukce silnic II. a III. třídy - PD“ snižují výdaje nespecifikované rezervy  

ve výši 15.007.509 Kč, 

2) navyšují výdaje v kapitole 92306 – Spolufinancování EU, odbor dopravy na jednotlivé 

akce v celkové výši 15.007.509 Kč 

a  u k l á d á  

Marku Pieterovi, náměstku hejtmana pro resort ekonomiky, investic, správy majetku  

a informatiky, aktualizovat stávající rozpočet Libereckého kraje na rok 2014. 

Termín: 31. 07. 2014 

HLASOVÁNÍ Č.:  50 PRO: 38 PROTI:  0 ZDRŽEL SE: 0 VÝSLEDEK: byl přijat 

 

49. (51.) Změna rozpočtu - rozpočtové opatření č. 139/14 – úpravy v kapitole 92306, Cíl 

3 – ČR-PL (2014 – 2020) – přesun z nespecifikované rezervy na akci „Od zámku 

Frýdlant k zámku Czocha - PD“ 
Předkladatel: Vladimír Mastník 

 Představil projednávaný materiál. 

 

Diskuze: 

Do diskuze se nikdo nepřihlásil. 

 

Hlasování o návrhu usnesení: 

USNESENÍ č. 255/14/ZK 
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Změna rozpočtu - rozpočtové opatření č. 139/14 – úpravy v kapitole 92306, Cíl 3 – ČR-

PL (2014 – 2020) – přesun z nespecifikované rezervy na akci „Od zámku Frýdlant  

k zámku Czocha - PD“ 

Zastupitelstvo kraje po projednání 

s c h v a l u j e  

změnu rozpočtu - rozpočtové opatření č. 139/14, kterým se: 

a) v kapitole 92306 – Spolufinancování EU, odbor dopravy u akce „Cíl 3 – ČR-PL (2014 – 

2020) - rekonstrukce silnic II. a III. třídy“ snižují výdaje nespecifikované rezervy ve výši 

3.000.000 Kč, 

b) navyšují výdaje v kapitole 92306 – Spolufinancování EU, odbor dopravy na akci „Cíl 3 – 

Od zámku Frýdlant k zámku Czocha – PD“ ve výši 3.000.000 Kč, 

r o z h o d u j e  

o poskytnutí investiční dotace ve výši 3.000.000 Kč příspěvkové organizaci Krajská správa 

silnic Libereckého kraje, se sídlem České mládeže 632/32, 460 06 Liberec 6, IČ 70946078, 

na akci „Cíl 3 – Od zámku Frýdlant k zámku Czocha – PD“ 

a  u k l á d á  

Marku Pieterovi, náměstku hejtmana pro resort ekonomiky, investic, správy majetku  

a informatiky, aktualizovat stávající rozpočet Libereckého kraje na rok 2014. 

Termín: 31. 07. 2014 

HLASOVÁNÍ Č.:  51 PRO: 38 PROTI:  0 ZDRŽEL SE: 0 VÝSLEDEK: byl přijat 

 

50. (52.) Program resortu doprava – výzva podprogramu 6.2 – Zvýšení bezpečnosti 

provozu na pozemních komunikacích 

Předkladatel: Vladimír Mastník 

 Představil projednávaný materiál 

 

Diskuze: 

František Chot 

 Řekl, že na tento úsek, je vzhledem k závažnosti, vyčleněno poměrně málo peněžních 

prostředků. 

 

Mgr. Špetlík  

 Souhlasil se zastupitelem Chotem a doplnil, že si neumí představit, co se všechno za 500 

tis. Kč dokáže udělat vzhledem k tomu, na co to je určeno, je to zhruba na 3-4 akce. 

 

Ing. Tita  

 Řekl, že ano, je peněz opravdu málo a že dopravní výbor bude podnikat věci, aby se výše 

peněz navýšila. Dále se vyjádřil k hodnotícím kritériím a požádal RK, aby do budoucna 

zvážila změnu těchto kritérií. 

 

Marek Pieter  

 Řekl, že o částce 500 tis. Kč se na zastupitelstvu už rozhodovalo při schvalování 

hospodářského výsledku, kdy se stanovoval dotační fond, a rozdělovaly se jednotlivé 

alokace pro rezorty. Dále řekl, že si nemyslí, že by doprava měla být podfinancována. 

 

Ing. Tita  
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 Reagoval na náměstka Marka Pietera se slovy, že finanční prostředky, o kterých náměstek 

Pieter hovořil, se vkládají do majetku kraje, tedy do silnic II. a III. třídy, mostů atd.,  

ale daných půl mil. Kč se využívá na majetek obcí na místní komunikace, chodníky atd. 

 

Marek Pieter  

 Řekl, že naopak, dopravní obslužnost je pro každého občana LK, která LK stojí 500 mil. 

Kč., ať je to drážní nebo autobusová obslužnost. 

 

Vladimír Mastník  

 Souhlasil s tím, že peněžních prostředků je opravdu málo a řekl, že doufá, až se bude 

příště rozhodovat o dotačních titulech, tak se peněžní prostředky stáhnou např. z rezortu 

sportu nebo z obcí a posílí tento účel. 

 

Ivan Kunetka   

 Řekl, že hodnocení kritérií jsou otevřená věc a budou vyhodnocovat podle toho, jak  

se budou scházet jednotlivé námitky. 

 

Hlasování o návrhu usnesení: 

USNESENÍ č. 256/14/ZK 

Program resortu doprava – výzva podprogramu 6.2 – Zvýšení bezpečnosti provozu na 

pozemních komunikacích 

Zastupitelstvo kraje po projednání 

s c h v a l u j e  

vyhlášení a podmínky Výzvy k předkládání žádostí o dotaci z Programu resortu doprava, 

podprogramu 6.2 - "Zvýšení bezpečnosti provozu na pozemních komunikacích“  

a to maximálně do výše alokace finančních prostředků schválených změnou rozpočtu - 

rozpočtovým opatřením č. 120/14 

a  u k l á d á  

Mgr. René Havlíkovi, řediteli krajského úřadu Libereckého kraje, zajistit zveřejnění výzvy k 

předkládání žádostí o poskytnutí dotace z Programu resortu doprava podprogramu 6.2 - 

"Zvýšení bezpečnosti provozu na pozemních komunikacích“. 

Termín: 01. 07. 2014 

HLASOVÁNÍ Č.:  52 PRO: 37 PROTI:  0 ZDRŽEL SE: 1 VÝSLEDEK: byl přijat 

 

51. (53.) Písemné informace 

a)  Rozpočtová opatření přijatá v období od 20. 5. 2014 do 5. 6. 2014 

b)  Vyhodnocení zimní údržby silnic II. a III. třídy za období 2013/2014 

c)  Zprávy o činnosti příspěvkových organizací resortu cestovního ruchu, 

památkové péče a kultury za rok 2013 

d)  Zpráva o realizaci 1. etapy odvozu odpadů z lokality Arnoltice (Bulovka) 

e)  Informace o zahraničních pracovních cestách členů Rady a Zastupitelstva 

LK za období 1. – 30. 4. 2014 

f)  Informace o stavu zaměstnanosti - 04/2014 

g)  Plnění rozpočtu kraje za období leden až květen 2014 

h)  Zpráva o činnosti příspěvkových organizací resortu sociálních věcí za rok 

2013 
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i)  Zpráva o činnosti akciové společnosti Nemocnice s poliklinikou Česká 

Lípa za rok 2013- výroční zpráva 

j)  Výroční zpráva “Zdravotní politika Libereckého kraje – dlouhodobý 

program zlepšování zdravotního stavu obyvatel” za rok 2013 

k)  Zpráva o činnosti KSS LK za rok 2013 

l)  Přehled veřejných zakázek projednaných na 9. a 10. zasedání rady kraje  

a 8. mimořádném zasedání rady kraje 

n)  Postup při sestavování Základní sítě sociálních služeb Libereckého kraje  

v souladu se Střednědobým plánem rozvoje sociálních služeb Libereckého 

kraje (2014 - 2017) a s nabytím účinnosti novely zákona č. 108/2006,  

o sociálních službách, od 1. 1. 2015 

o)  Přechod financování sociálních služeb z MPSV na kraje z důvodu nabytí 

účinnosti § 101a zákona o sociálních službách č. 108/2006 Sb. k datu 1. 1. 

2015 – nutnost navýšení pracovních pozic odboru sociálních věcí od 1. 10. 

2014 v souvislosti se zahájením hodnocení žádostí o dotace na sociální 

služby pro rok 2015 

p)  Zpráva o daňové kontrole 

Předkladatel: členové rady kraje dle předložených písemných informací  

 

Diskuze: 

Zuzana Kocumová 

 Představila bod 53 j). 

 

Ing. Pešek  

 Požádal radního pana Jadrného, aby se zmínil o širším postupu problematiky Bulovka. 

(53 d). 

 

Josef Jadrný  

 Informoval zastupitele o postupu likvidace skládky na Bulovce. 

 

Jan Dvořák 

 Požádal radního Jadrného, zda je zmapováno, jestli se na území LK ještě nějaká podobná 

místa nacházejí. 

 

Josef Jadrný 

 Řekl, že je vytipováno 41 stěžejních ekologických zátěží a dále se budou zabývat tím,  

jak tyto skládky likvidovat. 

 

Hlasování o návrhu usnesení: 

USNESENÍ č. 257/14/ZK 

Zastupitelstvo kraje po projednání 

b e r e  n a  v ě d o m í  

1. předložené písemné informace: 

a) Rozpočtová opatření přijatá v období od 20. 5. 2014 do 5. 6. 2014. 

b) Vyhodnocení zimní údržby silnic II. a III. třídy za období 2013/2014. 

c) Zprávy o činnosti příspěvkových organizací resortu cestovního ruchu, památkové péče  

a kultury za rok 2013. 
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d) Zpráva o realizaci 1. etapy odvozu odpadů z lokality Arnoltice (Bulovka). 

e) Informace o zahraničních pracovních cestách členů Rady a Zastupitelstva LK za období 

1. – 30. 4. 2014. 

f) Informace o stavu zaměstnanosti - 04/2014. 

g) Plnění rozpočtu kraje za období leden až květen 2014. 

h) Zpráva o činnosti příspěvkových organizací resortu sociálních věcí za rok 2013. 

i) Jednání rady kraje v působnosti jediného akcionáře akciové společnosti Nemocnice  

s poliklinikou Česká Lípa, a. s. 

j) Výroční zpráva “Zdravotní politika Libereckého kraje – dlouhodobý program zlepšování 

zdravotního stavu obyvatel” za rok 2013. 

k) Zpráva o činnosti KSS LK za rok 2013. 

l) Přehled veřejných zakázek projednaných na 9. a 10. zasedání rady kraje  

a 8. mimořádném zasedání rady kraje. 

n) Postup při sestavování Základní sítě sociálních služeb Libereckého kraje v souladu se 

Střednědobým plánem rozvoje sociálních služeb Libereckého kraje (2014 - 2017)  

a s nabytím účinnosti novely zákona č. 108/2006, o sociálních službách, od 1. 1. 2015. 

o) Přechod financování sociálních služeb z MPSV na kraje z důvodu nabytí účinnosti  

§ 101a zákona o sociálních službách č. 108/2006 Sb. k datu 1. 1. 2015 – nutnost navýšení 

pracovních pozic odboru sociálních věcí od 1. 10. 2014 v souvislosti se zahájením 

hodnocení žádostí o dotace na sociální služby pro rok 2015. 

p) Zpráva o daňové kontrole. 

 

HLASOVÁNÍ Č.:  53 PRO: 38 PROTI:  0 ZDRŽEL SE: 0 VÝSLEDEK: byl přijat 

 

52. (55.) Smlouva se společností ARR - Agentura regionálního rozvoje, spol. s r.o., 

poskytnutí účelové neinvestiční dotace společnosti ARR - Agentura regionálního 

rozvoje, spol. s r.o. 

Předkladatel: Vladimír Mastník 

Představil projednávaný materiál. 

 

Ivan Kunetka, předseda dopravního výboru 

 Stanovisko výboru je doporučující ke schválení. 

 

Diskuze: 

RNDr. Příkaský, Josef Adamčík, André Jakubička 

 Nahlásili střet zájmu. 

 

Hlasování o návrhu usnesení: 

USNESENÍ č. 258/14/ZK 

Poskytnutí účelové neinvestiční dotace společnosti ARR - Agentura regionálního 

rozvoje, spol. s r.o. 

Zastupitelstvo kraje po projednání 

r o z h o d u j e  
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o poskytnutí neinvestiční dotace ve výši 480.000 Kč společnosti ARR - Agentura 

regionálního rozvoje, spol. s r.o., IČ: 48267210 na akci „úprava prostor pro KORID LK  

a ARR“ 

a  u k l á d á  

Vladimíru Mastníkovi, členu rady kraje, pověřenému řízením resortu dopravy, informovat  

o schváleném materiálu ředitele společnosti ARR - Agentura regionálního rozvoje, spol. s r.o. 

Termín: 26. 06. 2014 

HLASOVÁNÍ Č.:  54 PRO: 38 PROTI:  0 ZDRŽEL SE: 0 VÝSLEDEK: byl přijat 

 

53. (56.) Změna rozpočtu – rozpočtové opatření č. 151/14 – úprava kapitoly 92304 

Spolufinancování EU odboru školství, mládeže, tělovýchovy a sportu 

Předkladatelka: Alena Losová 

Představil projednávaný materiál. 

 

Diskuze: 

Do diskuze se nikdo nepřihlásil. 

 

Hlasování o návrhu usnesení: 

USNESENÍ č. 259/14/ZK 

Změna rozpočtu – rozpočtové opatření č. 151/14 – úprava kapitoly 92304 

Spolufinancování EU odboru školství, mládeže, tělovýchovy a sportu 

Zastupitelstvo kraje po projednání 

s c h v a l u j e  

změnu rozpočtu - rozpočtové opatření č. 151/14, kterým se snižují výdaje v kapitole 92304 

Spolufinancování EU odboru školství, mládeže, tělovýchovy a sportu, č. a. 0450140000 

Podpora přírodovědného a technického vzdělávání v Libereckém kraji o částku 450.000 Kč  

a současně se navyšují výdaje v kapitole 92304 Spolufinancování EU odboru školství, 

mládeže, tělovýchovy a sportu, č. a. 0440070000 Informační a vzdělávací portál Libereckého 

kraje o částku 450.000 Kč z důvodu úhrady odvodu za porušení rozpočtové kázně a penále  

za prodlení s odvodem za porušení rozpočtové kázně 

a  u k l á d á  

Marku Pieterovi, náměstkovi hejtmana pro resort ekonomiky, investic, správy majetku  

a informatiky, aktualizovat stávající rozpočet Libereckého kraje za rok 2014. 

Termín: 31. 07. 2014 

HLASOVÁNÍ Č.:  55 PRO: 35 PROTI:  0 ZDRŽEL SE: 0 VÝSLEDEK: byl přijat 

Nehlasovali 3 členové zastupitelstva kraje. 

 

54. (57.) Navýšení závazku spolufinancování k projektu „Transformace pobytového 

zařízení – Domov pro osoby se zdravotním postižením Mařenice, příspěvková 

organizace“ 

Předkladatelka: Ivana Hujerová 

 

Diskuze: 

Petr Tulpa 

 Doplnil projednávaný materiál. 
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Hlasování o návrhu usnesení: 

USNESENÍ č. 260/14/ZK 

Navýšení závazku spolufinancování k projektu „Transformace pobytového zařízení – 

Domov pro osoby se zdravotním postižením Mařenice, příspěvková organizace“ 

Zastupitelstvo kraje po projednání 

s c h v a l u j e  

navýšení závazku předpokládané výše spolufinancování projektu „Transformace pobytového 

zařízení - Domov pro osoby se zdravotním postižením Mařenice, příspěvková organizace“ 

Libereckým krajem z původní částky 12.226.609 Kč na novou částku do výše 18.657.374 Kč 

v letech 2014 až 2020 

a  u k l á d á  

Mgr. Tulpovi, členovi rady kraje pověřenému řízením resortu sociálních věcí, uplatnit při 

tvorbě rozpočtu na rok 2015 potřebné finanční prostředky na projekt „Transformace 

pobytového zařízení - Domov pro osoby se zdravotním postižením Mařenice, příspěvková 

organizace“. 

Termín: 31. 12. 2014 

HLASOVÁNÍ Č.:  56 PRO: 38 PROTI:  0 ZDRŽEL SE: 0 VÝSLEDEK: byl přijat 

 

55. (54.) Náměty a připomínky 

Diskuze: 

JUDr. Vondruška  

 Požádal o sjednocení písemností. V bodě č. 24 je v usnesení „Zastupitelstvo ukládá 

Zuzaně Kocumové, statutární náměstkyni hejtmana, řízení rezortu zdravotnictví, 

tělovýchovy a sportu“ a v bodě č. 27 „Ukládá Haně Maierové, náměstkyni hejtmana 

pověřené řízením rezortu.“ Dále se vyjádřil k dopisu, který zastupitelé obdrželi na stůl,  

od ředitele KÚ Reného Havlíka na připomínku zastupitele Canova, který žádal na 

minulém zasedání ZK odstranění názvu „Krajské“ z názvu Krajského protikorupčního 

pracoviště. 

 

Ing. Pešek  

 Řekl, že na jednání klubu dostali předsedové klubů informaci, že 1.7 se koná slavnostní 

otevření silnice mezi Bílým Kostelem a Hrádkem nad Nisou a zda budou zastupitelé LK 

také zváni. 

 

Vladimír Mastník 

 Odpověděl, že ano, zastupitelé jsou na toto otevření zváni. 

 

Mgr. Kadlecová 

 Zeptala se, zda je ohroženo vyplácení dotace nebo termín dokončení práce zateplování 

Střední školy strojní stavební a dopravní v Truhlářské ul. v Liberci a Střední školy 

gastronomie a služeb v Liberci, z důvodu skluzu, ke kterému tam momentálně dochází. 

 

Marek Pieter 

 Řekl, že je zklamán ze zhotovitele, který vyhrál výběrové řízení na toto zateplování,  

a který má už od samého začátku skluz oproti harmonogramu stavby, který byl stanoven. 

Dále řekl, že je naplánovaná schůzka na pátek ohledně této problematiky.  
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Alena Losová  

 Řekla, že ve středu jede do Prahy vyjednávat prodloužení termínu realizace tohoto 

projektu.  

 

Zuzana Kocumová 

 Poprosila pana Kroutila, který je přihlášen do diskuze jako občan, aby se dostavil 

k řečnickému stolu. 

 

 

Pan Kroutil (občan)  

 Vyjádřil se k bodu č. 53 p) „Teprve nyní zveřejnil LK audit finančního úřadu a mohl jsem 

se dočíst, co je podstatou postihu 205 mil. Kč. Argumentace je stejná jako v předchozím 

auditu Ministerstva financí z listopadu loňského roku. Audit se vůbec nezabýval 

nehospodárností v poskytování služeb. Pro jeho účely mu stačilo, že například pracovník 

poskytovatele s výplatou 90 tis. měsíčně odvedl daň ze mzdy. Vůbec ho nezajímalo, jestli 

skutečně něco dělal. Zabýval se tím, že u poskytovatele služeb nebyly splněny podmínky 

kvalifikace pro výběrová řízení. To je také vážné a v součtu to zpochybňuje všechna 

výběrová řízení z roku 2009 a 2010. Teď zbývá zjistit, kdo podmínky výběrových řízení 

nesprávně vytvořil, zkontroloval a schválil jako závazné a kdo je podle směrnice  

o veřejných zakázkách rady kraje 2/2009 za ně odpovědný. A odpověď je relativně 

snadná. Nesprávné podmínky byly vytvořeny v dubnu a květnu 2009 čtyřmi odbory. 

Odborem sociálních věcí, odborem právním, odborem regionálního rozvoje evropských 

projektů a odborem investic a veřejných zakázek. Tyto čtyři odbory se podílely na 

předložení podmínek ke schválení RK a ta je tak schválila. Pro úplnost, ještě před mým 

nástupem do pracovního poměru. Když jsem je po svém nástupu začal zpochybňovat, 

setkal jsem se s velmi tuhým odporem. Nedivil jsem se tomu. Vrcholní pracovníci úřadu se 

ocitli ve velkém nebezpečí, které museli nějak zažehnat. Nezbylo mi nic jiného, než svá 

odborná stanoviska formalizovat do písemných materiálů, a tím si zajistit alespoň alibi, 

když už se mě tato organizovaná skupina snažila zbavit výpovědí. Ale ani poté neučinil LK 

kroky k nápravě. Místo toho věc ututlal. Naštěstí pro mne jsou tyto skutečnosti 

zaznamenány v rozsudku soudu z dubna 2012 o neplatné výpovědi. Ale to už déle jak dva 

roky víte a nečiníte to, co je vaší povinností a co jste slíbili svým voličům. Takže jaký je 

rozdíl mezi bývalou a stávající reprezentací Libereckého Kraje. Druhý příspěvek jste 

všichni už dostali, ale protože chci, aby byl zaznamenán v zápise a videu, tak vám ho 

přečtu ještě jednou. Při výslechu na policii se mi podařilo prokázat, že mé projevy zde při 

jednání ZK byly podloženy pravdivými argumenty. Trestní oznámení občana ředitele 

Havlíka pro pomluvu proti mně se stalo paradoxně nahrávkou na smeč a spustilo proces, 

kdy se policii dostaly nově přísně tajné dokumenty tzv. pracovní skupiny KÚ, Havlík, 

Filipová, Ulmann, Otta z roku 2010. Pro ukázku cituji z tehdejšího záznamu. „Na základě 

prostudování předložených materiálů a výše uvedených skutečností se domnívám, že 

názor pana Kroutila ohledně neprovázání vnitřních pravidel úřadu a pravidel EU není 

natolik zásadní, aby mohl ohrozit zdárný průběh realizace projektu IP1“. Takhle a 

podobně se v červnu 2010, v den mé výpovědi, vyjádřila pracovní skupina, řízená 

nastupujícím ředitelem Havlíkem, když jsem předtím upozorňoval na rizika projektu IP1 

s vážným dopadem na celý kraj. A tento supertajný materiál, ke kterému mi LK odmítl 

přístup i v lednu 2013, když jsem dělal audit projektu IP1, vyplaval napovrch až nyní, díky 

trestnímu oznámení občana ředitele Havlíka, který si je tak jist svou pozicí. A bylo to 

jasně poznat, když při mém minulém projevu odešli ze sálu komunisté, sociální demokraté 

a starostové. Věru zajímavá koalice. Vážení, bylo zbytečné chovat se ke mně jako 
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k politické straně, se kterou nesouhlasíte a odcházet před mým projevem ze sálu. Zavržení 

hodná aktivita vrcholných úředníků a představitelů LK odklánějící desítky mil. Kč. určené 

pro zdravotně postižené je příznačná. Jsem přesvěcen, že se mi podaří ukázat, že má 

smysl se jim vzepřít a zdravotně postiženým lidem, kteří vůči nim nemají žádnou jinou 

šanci, pomoci vůči takovéto přesile. Ta přesila totiž není tak silná a nezranitelná, jak 

vypadá.“   

 

 

Ivana Hujerová 

 „ Já počkám, až pan Kroutil dojde dozadu, abych na něj viděla. Já bych chtěla na vaše 

vystoupení pane Kroutile reagovat na základě emailu, který jste poslal mně a mým 

kolegům, jsem si přečetla supertajnou zprávu a musím s uspokojením konstatovat,  

že po roce a půl jsem skutečně pochopila, o co vám v tomto sporu jde.  Nevím, jestli je  

to tady vhodné, ale mohla bych citovat z té zprávy a mohla bych doplnit vaše stanovisko, 

které jste citoval a které je vytrženo z kontextu. Navíc bych si dovolila přečíst členy 

pracovní skupiny. Já jsem si dodnes myslela, že jsou to pouze členové, které jmenujete. 

Takže členové pracovní skupiny: René Havlík, Marie Filipová, Karel Ulmann, Michael 

Otta, Jaroslav Křepel, Klára Dostálová, Veronika Pourová, Robert Gamba. Nevím, proč 

jste zastupitele neseznámil se složením celé pracovní skupiny a pořád nerozumím tomu, 

proč neustále citujete pouze části této zprávy.“ 

 

 

Mgr. Havlík 

 „Chci reagovat krátce na vystoupení pana Kroutila. Co se týká trestního oznámení, tak je 

mi s podivem, že pan Kroutil již mluví o výsledcích a závěrech trestního řízení, které  

je v této věci policií v současné době prováděno. Vyšetřování stále trvá, je dozorováno 

státním zástupcem a žádné závěry z tohoto vyšetřování ještě nejsou známy. Co se týká 

předmětné zprávy, tato zpráva nebyla v žádném případě tajná a sloužila jako vnitřní 

materiál pro tehdejšího radního pana Petráčka a tehdejší vedoucí odboru paní 

Šlechtovou, kteří požádali bývalého pana ředitele o sestavení této pracovní skupiny  

za účelem zjištění stavu v projektu IP1. Toto se stalo, skupina byla vytvořena, vedl jsem ji 

jako zástupce pro koordinaci, tak pověřil bývalý pan ředitel mou osobu s tím, že má úloha 

byla koordinační, kdy jsem svolával jednání a řídil celou skupinu po koordinační stránce 

věci. Co se týká odborné stránky věci, tak to měl na starosti především Mgr. Otta 

společně s příspěvkovou organizací Královehradeckého kraje firmou CEP. Na základě 

těchto konzultací pak byla sestavena zpráva, která sestavena byla. V žádném případě 

nebyla tato zpráva tajná a sloužila pouze jako informační materiál, týkající se v té době 

pochybností, které vznikly kolem projektu IP1. Na závěr bych chtěl říci, že cílovou 

skupinou projektu IP1 nebyli zdravotně postižení, jak tady mylně informuje pan Ing. 

Kroutil.“ 
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Petr Tulpa 

    Řekl, že na email od pana Kroutila, reagoval se slovy, že s těmito závěry nesouhlasí. 

 

Zuzana Kocumová, statutární náměstkyně hejtmana LK, ukončila 6. zasedání Zastupitelstva 

Libereckého kraje v 17:20 hodin.  

 

 

7. zasedání zastupitelstva kraje v roce 2014 bude dne 26. 8. 2014 od 14 hodin.  

 

 

 

 

 

Ověřovatelé zápisu: 

 

 

 

 

 

 

……………………………… ……………………………… 

Ing. Miloš Tita Mgr. Romana Žatecká 
 
 

 

 
 

 

 

 

 

 
 

 

 
 

 

 
 

……………………………… 

Martin Půta 

hejtman Libereckého kraje 
 

 

 

 

 

 

V Liberci, 27. 6. 2014  

Zapsala: Bc. Lucie Hložková 


